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میگیم  ما   - ساجدی  علی  دکتر 
شایسته سالاری، اونا میگن ما خودمون 
هم شایسته ایم هم سالار، ما میگیم 
اونا  اصلاح ساختار مدیریتی ضروریه، 
پوپولیستی و  از واژگان  میگن اصلاح 
بورژواست لطفا مراقب حرفاتون باشید، 

ما میگیم ارشاد نیاز به ارشاد داره. اونا 
میگن ما خودمون بلدیم چی کار کنیم 
شما هم با کلمات بازی نکنید، ما میگیم 
پس چرا نمایشگاه کتاب اونجوری شد 
که استقبال نشه و ورودی داشته باشه 
و... اونا میگن این مدیریت ما بود که 

شما رو به صحنه آورد که مشکلو حل 
کنین و از روابطتون به نفع ما استفاده 
کنین بدون اینکه ما بهتون رو بزنیم. ما 
رسانه های  نمایشگاه  میگیم سومین 

دیجیتال چی؟ ...
 ادامه در صفحه 2

ما چی ميگيم، اونا چی ميگن!

  »محمد صفری« در گفتگو با »دنیای هوادار« خبر داد؛ 
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زین العابدینی:
کشتار سگ های ولگرد در دستور 
کار شهرداری نبوده و نیست
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ما چی میگیم، اونا چی میگن!
ما میگیم شایسته سالاری، 
اونا میگن ما خودمون هم 
سالار،  هم  ایم  شایسته 
ساختار  اصلاح  میگیم  ما 
اونا  ضروریه،  مدیریتی 
واژگان  از  اصلاح  میگن 
بورژواست  و  پوپولیستی 
به  نیاز  ارشاد  ما میگیم  باشید،  لطفا مراقب حرفاتون 
ارشاد داره. اونا میگن ما خودمون بلدیم چی کار کنیم 
چرا  پس  میگیم  ما  نکنید،  بازی  کلمات  با  هم  شما 
نمایشگاه کتاب اونجوری شد که استقبال نشه و ورودی 
داشته باشه و... اونا میگن این مدیریت ما بود که شما رو 
به صحنه آورد که مشکلو حل کنین و از روابطتون به 
نفع ما استفاده کنین بدون اینکه ما بهتون رو بزنیم. ما 
میگیم سومین نمایشگاه رسانه های دیجیتال چی؟ اون 
رو چرا گفتین اولیشه. اونا میگن مهم نفس عمله اینقدر 
ما میگیم مگه 17 مرداد  برادر.  نباشید  اعداد  بند  در 
تو تقویمتون نبود که فردا ظهرش بنر روز خبرنگار رو 
علم کردین. اونا میگن بالا بردن و پایین کشیدن دست 
خودمونه، مهم بنر بود که رفت بالا، امروز و فرداشم به 
کسی چه؟! زاغ ما رو هم که چوب میزنین... ما میگیم 
اما مسئولین خارج از ارشاد هم به کم کاری های اداره 
وسط  پرن  می  اونا  حضرت...  مثلا  دارن  اذعان  تون 
حرفمون و میگن پس اهل چوغولی هم هستین... ما 
میگیم قانون باید برای همه یکسان باشه، اونا میگن باید 
برای بعضی ها هم یکسانتر باشه، ما میگیم واسه همین 
به بعضی ها با کلی تخلف و تقلب بعد از چندماه تذکر 
شفاهی میدین، به ما بدون تقلب تذکر کتبی و قطع 
آگهی؟؟؟ اونا میگن شما گوشتون بدهکار نیس، کتبی 
از ما طلبکارن شفاهی میگیم؛ ما میگیم  اونا  میگیم، 
قانونی که شما اجرا می کنین چرا زیرمجموعه هاتون 
انعطاف  ما  مدیریت  سبک  میگن  اونا  نمیکنن.  اجرا 
پذیره، ما میگیم پس اگه انعطاف دارین شما هم مثل 
زیرمجموعه هاتون عمل کنین. اونا میگن خودمون بهتر 
میدونیم چی کار کنیم؛ ما میگیم چرا بعد این دو ماه 
هنوز که هنوزه معاونت مطبوعاتی بی سرپرسته، اونا 
میگن مگه ما نوانخانه داریم که به فکر سرپرست واسه 
این و اون باشیم. ما میگیم ظاهرا اشراف خوبی روی 
داریم  اشراف  میگن  اونا  ندارین.  پرسنلتون  و  مدیران 
خیلی هم خوب و ناز و تودلی هستند این عزیزان، شما 
خبر ندارین. ما میگیم پس معیارهاتون نیاز به تجدید 
نظر داره، اونا میگن ما بر اساس معیارهای انقلاب عمل 
می کنیم. ما می گیم رعایت مساوات، توزیع عادلانه، 
رعایت قانون، توانایی مدیریت زیرمجموعه ها و خیلی 
چیزهای دیگه هم از معیارهای انقلابه، اونا میگن، همه 
معیارها هم لازم نیست همه جا رعایت بشه. ما به قدر 
وسعمون این کارو می کنیم. ما میگیم تکلیف آگهی 
های ما چی میشه. اونا میگن آگهی که دادیم بهتون، 
اونا میگن سامانه ای و  اونا سامانه ای بود.  ما میگیم 
حضوری نداره که، ما میگیم کاغذ چی پس، اونا می گن 
اون که دیگه هیچی. ما میگیم بدون کاغذ و آگهی چه 
کار میشه کرد؟ اونا میگن دعا کنید استغفار کنید انشالله 
حل میشه، خدا بزرگه، ما می گیم خدا به جای خود، 
وظیفه شما چی میشه، اونا میگن، شما ژورنالیست ها 
خیلی در خطر لیبرالیسم هستین، انگار دارین از تدین 
فاصله می گیرین. ما میگیم ما فقط دنبال احقاق حقیم، 
ما  دارین،  گرایش  هم  کمونیسم  به  ظاهرا  میگن  اونا 
میگیم، این حرفا کدومه، اوضاع روزنامه خوب نیست، 
از همه  بدتر  اونا میگن،  داریم،  به جذب سرمایه  نیاز 
گویا دیدگاه های کاپیتالیستی دارید. ما میگیم آقا اصلا 
اونا میگن مدعی حقوق  نداشت،  از کرگی دم  ما  خر 
حیوانات هم هستین پس ما میگیم مگه شما نیستین، 
اونا میگن کاری نکنین به جرم افترا و توهین و تهمت 
بندازیمتون زندونا، ما میگیم این حرفا چیه؟ لطفا کمی 
انتقادپذیر باشین، اونا میگن اگه انتقادپذیر نبودیم شما 
الان اینجا نبودین، ما میگیم آخرش که چی، اونا میگن 

از اولشم هیچی...

سرمقاله

دکتر علی  ساجدی

کاپیتان اسبق آبی ها که سال ها سابقه بازی 
در تیم ملی ایران را هم در کارنامه اش دارد، 
بعد از یک دوری چند ساله از استقلال، این 
بار در کسوت سرپرست به باشگاهش بازگشته 
است. جواد زرینچه یک دهه برای استقلال 
بازی کرد و در دوران بازیگری، در تیم ملی 

هم یکی از بهترین ها بود.
انتخاب زرینچه به عنوان سرپرست یکی از 
اتفاقات خوب امسال برای استقلالی هاست 
چرا که او به واسطه سال ها حضور در باشگاه 
به خوبی با شرایط آبی های پایتخت آشناست 
و می دان در شرایط خاص استقلال به این 

تیم کمک کند 
به همین جهت و به بهانه آغاز نوزدهمین دوره 

لیگ برتر ایران، »دنیای هوادار« گپ و گفت 
دوستانه ای با او داشته تا از وضعیت استقلال 

در آستانه ورود به فصل جدید آگاه شویم.

  شما هفته گذشته گفتید 
که در هیچ یک از حواشی اخیر استقلال 
شما رد پایی از بیرون خانواده استقلال پیدا 
نمی کنید؛ یعنی حتی یک مورد هم نیست 
استقلالی  غیر  یک  به  اش  ریشه  که 

بازگردد؛ راه حل چیست؟
-  استقلال نیازمند همدلی است. نیازمند 
نوعی خودشان  به  اتحاد همه کسانی که 
دلسوز  و  دانند  می  خانواده  به  متعلق  را 
استقلال هستند. به هر صورت باید پذیرفت 
که الان یک گروه کاری در استقلال بر سر 
کار است، باید قبول کرد آقای استراماچونی 
هم  استقلال  و  است  تیم  این  سرمربی 
از دست  زیادی  بازیکنان  که  است  تیمی 
داده است. این تیم نیازمند حمایت است 
و ضرورت دارد همه به فکر این باشند که 
استقلال نتیجه بگیرد و موفق باشد. یادمان 

باشد که این تیم مجموعه ای از بازیکنان 
ها  جوان  این  و  است  انگیزه  با  و  جوان 
روحیه  ها  استقلالی  حمایت  با  میتوانند 

بگیرند و تیم را بسازند.

  استقلال به ویژه در سال 
های اخیر با این مشکل مواجه بوده که هر 
گروهی یک نفر خاص را قبول دارد؛ یک 
مدیرخاص، یک مربی خاص و یا حتی یک 
بازیکن خاص. فکر می کنید بتوان با شعار 

همدلی این چند دستگی را از بین برد؟
-  فراموش نکنیم استقلال از هر نامی بزرگتر 
است. تمام افرادی که در استقلال کار کرده 
اند، آمده اند و رفته اند به اعتبار نام استقلال 
مطرح شده اند. ما روزی می آییم پیراهن این 
تیم را می پوشیم و روزی هم می رویم اما 
این استقلال است که پابرجاست. باید به این 
فکر کرد که هیچ کس و هیچ نامی بزرگتر 
از استقلال نیست. پس باید فقط و فقط به 
خواسته  این  کرد.  فکر  استقلال  سربلندی 
قلبی اکثریت هواداران استقلال است که به 
جای حمایت از افراد، به فکر موفقیت استقلال 

باشیم.

لیگ  شروع  تا  چیزی   
باقی نمانده، آیا تیم برای حضور در این 

رقابت ها آماده است؟
آماده  دوران  تیم  است.  خوب  وضعیت    -
سازی خوبی را پشت سر گذاشته و مهیای 
حضور در مسابقات فصل جدید هستیم. دو 
بازیکن خارجی هم در اردوی تیم هستند؛ 

شیخ دیاباته به لحاظ فنی خوب است اما چند 
روزی تمرین گروهی را به دلیل مصدومیت 
جزیی از دست داده بود. هروویه میلیچ هم 
تازه به تیم اضافه شده و قدری ناآماده است 
اما بازیکن قابلی است و میتواند به تیم کمک 

کند.

  دربی تهران امسال در 
هفته چهارم خواهد بود؛ معمولا انتظار این 
اول  نیم فصل  اواسط  بازی  این  که  است 
خصوص  این  در  شما  نظر  شود.  برگزار 

چیست؟
-  دیگر چندان تفاوتی نمی کند. به هر صورت 
این هم یک مسابقه است. امروزه در تمام دنیا 
این اتفاق می افتد، مثلا در انگلیس چلسی 
همان هفته اول با منچستریونایتد روبرو شد. 
ما به دنبال این هستیم که در تمام بازی ها 
خوب و موفق ظاهر شویم و طبیعتا استقلال 

با دربی زودرس هم مشکلی ندارد.

  سخن حرف پایانی؟
- از هواداران استقلال می خواهم از همین 
ابتدای فصل به حمایت از تیم بپردازند. به 
حواشی توجه نکنند و کمک کنند استقلال 
با نفرات جوانی که دارد بتواند با روحیه و 
شود.  مسابقات  وارد  بالا  نفس  به  اعتماد 
باید اجازه بدهیم تیم کارش را شروع کند، 
اگر لازم شد  از  بعد  ببینیم،  را  عملکردش 
استقلال  الان  اما  شود.  مطرح  هم  انتقاد 
بیش از هر چیز نیازمند همدلی و حمایت 

هوادارانش است.

حواشی استقلال از داخل است؛ 

جواد زرینچه: استقلال به همدلی همه دلسوزانش نياز دارد

با نگاهی مختصر به تاریخ براحتی می توان 
دریافت که فدراسیون روسیه و اتحاد جماهیر 
با هم دارند و فقط  شوروی تفاوت ناچیزی 
تغییر نام و پرچم داده اند تا بتوانند اینبار با 
شیوه ای مرموز تر سبک کمونیستی خود را 
در حکومت داری ادامه دهند. بد نیست تا با 
بررسی تعدادی از تهاجمات و دلایل آن با این 

حقیقت تلخ آشنا گردیم.
تهاجم ارتش سرخ شوروی در سال 1939 
به فنلاند، این تهاجم به نبرد زمستانی در 
تاریخ معروف است. حدود 70 هزار فنلاندی و 
300 هزار روس در این تهاجم جان سپردند. 
دلیل تهاجم روسها به مرزهای فنلاند اشغال 
بخشی از سرزمین های این کشور به بهانه 
 32 در  لنینگراد  شهر  برای  امنیت  ایجاد 
کیلومتری مرز فنلاند با شوروی بود و بسیاری 
نیز بر این عقیده بودند که جوزف استالین 
قصد تسخیر کل فنلاند را داشته است که 
با روبرو شدن مقاومت سرسختانه  سرانجام 

فنلاندی ها ارتش سرخ با دادن تلفات بسیار 
صلح  عهدنامه  امضای  با   1940 مارس  در 

جنگ میان دو کشور پایان یافت. 
تهاجم ارتش سرخ شوروی به جزایر ژاپن، 
سال  در  است  معروف  شومشو  نبرد  به  که 
1945 در طول  جنگ جهانی دوم صورت 
با   1941 سال  در  ژاپن  و  شوروی  گرفت. 
در  طرفی  بی  محتاطانه  عهدنامه  یکدیگر 
جنگ جهانی را امضاء نموده بودند. دقیقا 3 
ماه بعد از تسلیم نازی ها در آلمان، ارتش 
سرخ شوروی به ژاپن حمله نمود که هدف 

شوروی تسخیر جزایر کوریل ژاپن بود. 
مرزهای  به  شوروی  سرخ  ارتش  تهاجم 
ایران  شمالی ایران، در سال 1941 اگرچه 
در جنگ جهانی دوم اعلام بی طرفی نموده 
دوست  را  رضاخان  بریتانیا  و  شوروی  بود. 
رژیم نازی ها معرفی نموده و به تهاجم خود 
تهاجم  این  طول  در  بخشیدند.  مشروعیت 

200غیرنظامی ایرانی جان سپردند.
به  شوروی  سرخ  ارتش  9ساله  تهاجم 
افغانستان، جهت حمایت از دولت کمونیست 
سال  در  افغانستان   دموکراتیک  جمهوری 
وقت  رهبر  برژنف  لئونید  بدستور   1979
شوروی که سبب کشته شدن، آواره شدن و 

مهاجرت میلیون ها افغان گردید. 
به  روسیه  فدراسیون  ارتش  تهاجم 
گرجستان، که در اوایل سال 1991 با سقوط 

اتحاد جماهیر شوروی اعلام استقلال نموده 
بود. پس از انتخابات ریاست جمهوری روسیه 
سال  در  پوتین  ولادمیر  رسیدن  بقدرت  و 
2000 و تغییر حاکمیت گرجستان در سال 
2003 روابط این دو کشور شروع به وخامت 
نمود که درآوریل سال 2008 تبدیل به یک 
بحران دیپلماتیک گشت. پس از این اتفاق 
طلبان  تجزیه  سال  همان  آگوست  اول  در 
به  شروع  روسیه  ارتش  و  جنوبی  اوستیای 
جنگ با ارتش گرجستان نمودند تا اختیار این 
مناطق را بدست گیرند که با حمایت نیروی 
دریایی و هوایی ارتش روسیه و حمله هوایی 
به نقاط خارج از محل مناقشه و تصرف موقتی 
چندین شهر گرجستان، سرانجام سبب عقب 
نیکولای  شد.  گرجستان  ارتش  نشینی 
سارکوزی که در آن زمان رییس اتحادیه اروپا 
بود مذاکرات آتش بس را برای پایان دادن به 
این مناقشه انجام داد. این جنگ، اولین جنگ 

اروپا در قرن 21 نام گرفت. 
تهاجم ارتش فدراسیون روسیه به جزیره 
از  پس  نظامی  مداخله  این  اکراین،  کریمه 
انقلاب سال 2014 در اکراین رخ داد و پس از 
آن شبه جزیره کریمه در جنوب شرقی اکراین 
ضمیمه خاک روسیه گشت که سبب حذف 
روسیه از مجمع 8 کشور صنعتی دنیا شد و 
متعاقباً با تحریم های اقتصادی،  روسیه در 
تا 2016 دچار بحران مالی  سالهای 2014 

گشت. از میان دیگر کشورها که با این رفتار 
کشور  رفتار  نمودند  خطر  احساس  روسیه 
لیتوانی با اجباری نمودن خدمت نظام وظیفه 

نشان دهنده حساسیت مساله می باشد. 
جماهیر  اتحاد  سیاه  رزومه  خواندید  آنچه 
شوروی و فدراسیون روسیه در طی حدود 
80 سال گذشته است که به وضوح بیانگر 
علاقمندی آنها به استعمار و جهانخواری را 
نشان می دهد. حال چه بر سر ما آمده که 
برای داشتن فلان تکنولوژی موشکی که به 
احتمال زیاد زمانیکه به آن نیاز پیدا خواهیم 
به  نخواهد داشت  را  کرد عملکرد مقتضی 
خزر،  آبهای  از  استفاده  امتیاز  کشور  این 
بنادر بوشهر و چابهار داده شده که بتوانند 
به رویای دیرین روسها که داشتن پایگاه در 
آبهای گرم خلیج فارس و دریای عمان بوده، 
جامه عمل بپوشانند. راستی بر سر شعار »نه 
چه  اسلامی«  جمهوری  غربی،  نه  شرقی، 
 The( خارجی  های  رسانه  تمام  آیا  آمد؟ 
 )Arab Weekly، Business Insider
در مورد این مساله دروغ گفته اند؟ حفظ 
تمامیت ارضی وظیفه کدام بخش از نظام 
است؟ مطلبی که کاملا جلب توجه می نماید 
تیر روزنامه بیزنس اینسایدر در این مورد می 
به  نمودن  در حال کمک  »ایران  باشد که 
روسها برای رسیدن به برنامه ای است که 

300 سال مد نظر آنها بوده!«

فدراسیون روسیه یا  اتحاد جماهیر شوروی نوین؟
بحث روز

وحید  نجاتی

محمد حیرانی

  دانلود کنيد    
زنده یاد آیت الله هاشمی رفسنجانی

در حرم امیرالمومنین )ع(
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روزنامه

3 شهری

محمدرضا زین العابدینی با اشاره به نارضایتی 
های  سگ  تجمع  و  حضور  از  شهروندان 
شناسایی  با  گفت:  شهر  سطح  در  ولگرد 
کرج؛  به  ولگرد  های  سگ  ورودی  مبادی 
طرح زنده گیری این سگ ها در حال اجرا 

است.  

عنوان  به  کرج  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
اولین کلانشهر از سال 93 ساخت پناهگاه 
جهت زنده گیری و ساماندهی سگ های 
به  اقدام  این  که  کرد  عملیاتی  را  ولگرد 
نیز  جمهوری  ریاست  وقت  معاون  تایید 

رسیده است.
با  کرج  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
توضیح روندِ طرح زنده گیری گفت: پس 
ولگرد  های  سگ  انتقال  و  گیری  زنده  از 

نظیر  اقدامات درمانی  به مرکز حلقه دره، 
واکسیناسیون، عقیم سازی و پلاک گذاری 

بر روی آن ها انجام می شود.

زین العابدینی با اشاره به انجام این طرح از 
سال 93 گفت: اجرای طرح زنده گیری سگ 

های ولگرد در کرج همچنان ادامه دارد. 

وی در ادامه با بیان این که مبادی ورودی 
کرج شناسایی شده  به  ولگرد  های  سگ 
ورودی،  مبادی  شناسایی  از  پس  افزود: 
های  اکیپ  سوی  از  گیری  زنده  عملیات 

مستقر اجرایی می شود. 
به گفته معاون خدمات شهری شهرداری 
هیچ  به  ولگرد  های  سگ  کشتار  کرج؛ 
کرج  شهرداری  کار  دستور  در  عنوان 

نبوده و نیست.
از  پس  کرد:  تاکید  کرج  شهردار  معاون 
طی مراحل درمانی و پلاک گذاری توسط 
در  ها  سگ  از  برخی  شهرداری  عوامل 
محیط رهاسازی می شوند. از شهروندان 
تقاضا می کنم با مهربانی با این حیوانات 
رفتار کنند چرا که هیچ خطری برای آن ها 

ندارند. 

زین العابدینی:

ورود جدی آتش نشانی به موضوع کشتار سگ های ولگرد در دستور کار شهرداری نبوده و نيست
ایمنی کافی شاپ ها و رستوران ها

سازمان آتش نشانی تهران از ورود جدی این سازمان به وضعیت 
ایمنی کافی شاپ ها و رستوران ها خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از شهرنوشت، مهدی داوری با 
اشاره به لزوم رعایت اصول ایمنی در اماکن عمومی از جمله 
کافی شاپ ها و رستوران ها اظهار کرد: قهوه خانه ای که اخیرا 
دچار حریق شد و تعدادی از شهروندان متاسفانه جان خود 
را از دست دادند، پیش از حادثه از سوی آتش نشانی مورد 
بازبینی قرار گرفته و هشدارها و دستورالعمل های لازم به آن ها 

اعلام شده بود.
وی ادامه داد: این اتفاق اما باعث شد ما نگاه جدی تری به 
رستوران ها و اماکن تجمعی این گونه داشته باشیم البته نقش 

شهروندان در ایمنی این اماکن را نباید فراموش کرد.
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
تهران با بیان اینکه پیش بینی تمهیدات ایمنی در این گونه 
اماکن چندان پیچیده نیست، اظهارکرد: با چند اقدام ساده و 
با چاره اندیشی برای راه های خروج و طرح فرار و البته کاهش 

بار اشتعال می توان از بروز حوادث سهمگین جلوگیری کرد.
داوری با تاکید بر اینکه در حال حاضر تمام سالن های سینما و 
تئاتر توسط سازمان آتش نشانی مورد بازدید قرار گرفته است، 
گفت: دستورالعمل های ایمنی برای این اماکن صادر و به آن ها 

تحویل داده شده است.

مدیر ارشد ترافیک کدام نهاد 
است؛ راهور یا شهرداری؟

شهردار تهران طی پاسخ مکتوب به پلیس راهور تهران درباره 
نسخه کنونی طرح ترافیک تهران که در حال اجراست، به این 
ابهام پاسخ داده که مدیر ارشد ترافیک تهران کدام نهاد است؛ 

شهرداری تهران یا پلیس راهور؟

به گزارش دنیای هوادار به نقل از دنیای اقتصاد، از ابتدای 
فرد  و  زوج  محدوده  و  حذف  فرد  و  زوج  طرح  تیرماه 
به عنوان حلقه دوم »طرح ترافیک جدید پایتخت« مشمول 
پرداخت عوارض معادل نصف عوارض طرح ترافیک برای 
کسانی که در هر فصل بیش از 20 روز با خودروی شخصی 
در این محدوده تردد می کنند، شد. اجرای این طرح جدید 
به بگو مگوهایی میان پلیس و مدیریت شهری منجر شد 
که طی آن این سوال و ابهام برای شهروندان ایجاد شد 
که بالاخره مدیر ارشد ترافیک تهران پلیس راهور است یا 
شهرداری و نظر کدام یک بر دیگری ارجح است؟ از طرفی 
از محتوای اظهارنظرهای اخیر مدیران ارشد پلیس راهور 
این طور برمی آید که آنها طرح جایگزین زوج و فرد را قبول 
ندارند و آن را کاهنده ترافیک و آلودگی هوا در مرکز شهر 
نمی دانند و موافق اجرای آن نیستند و بعضا حتی هدف 
از اجرای این طرح را صرفا درآمدزایی عنوان می کنند. اما 
پیروز حناچی، شهردار تهران در پاسخ مکتوب اخیر خود 
به این اظهارنظرها تاکید کرده که رویکرد اصلی شهرداری 
در دوره کنونی، ایجاد کمترین عارضه ممکن برای شهر و 
کنترل عوارضی است که طی سال های گذشته و در نتیجه 
سیاست های غیرعلمی پدید آمده است و نسخه دوم طرح 
ترافیک نیز با این رویکرد تدوین شده است. وی همچنین 
در این پاسخ به متن تبصره یک الحاقی به بند 12ماده 
چهار قانون تشکیل نیروی انتظامی، مصوب سال 1369 
اشاره کرده که طی آن، کلیه امور راهنمایی و رانندگی در 
داخل شهر باید برابر با سیاست ها و برنامه های شهرداری 
تهران به اجرا درآید.  با این استناد قانونی که حناچی به 
آن اشاره کرده، تکلیف طرح جدید ترافیک نیز به نوعی 
شهری  مدیریت  با  باید  راهور  پلیس  و  شده  مشخص 
هماهنگ عمل کند. حناچی یادآوری کرده که سیاست 
حوزه  در  تهران  شهرداری  لازم الاجرای  برنامه  و  قطعی 
ترافیک، »کاهش کمیت استفاده از خودروی شخصی« به 
منزله به رسمیت شناختن حق تمام شهروندان پایتخت بر 

شهر است.

اخبار

در  اینکه  بیان  با  رئیس جمهوری  معاون 
کشور یک میلیون سایت و محوطه تاریخی، 
نزدیک به 34 هزار اثر ثبت شده ملی و 24 
اثر ثبت جهانی داریم، تصریح کرد: سازمان 
میراث فرهنگی بودجه کافی برای نگهداری، 
مرمت و حفاظت از این حجم آثار را ندارد. با 
این حال با بودجه 150 میلیارد تومانی، 2 هزار 

پروژه در حال مرمت در حال اجراست.

به  گزارش دنیای هوادار، علی اصغر مونسان، 
رئیس سازمان میراث  فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری در نشستی با اعضای کمیسیون 
اصل 90 گفت: سند گردشگری کشور آماده 
شده است، در این سند احکامی آورده شده 

که پس از تصویب در هیات دولت اختیارات 
سازمان را افزایش می دهد، این سند به زودی 

در دولت بررسی می شود.
از  حمایت  قانون  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
میراث فرهنگی یکی از قوانین خوبی بود که 
مجلس از آن حمایت کرد، افزود: از دولت مصوبه 
گرفتیم که تجهیزات وارداتی حوزه گردشگری از 
پرداخت مالیات معاف باشد. موضوع لغو روادید 
را با همکاری وزارت خارجه جلو بردیم که نتیجه 
آن لغو یک طرفه روادید با عمان و پس از هفت 

ماه پیگیری لغو روادید با چین بود.
وی با بیان اینکه در این دوره تلاش کردیم 
بگیریم،  بهره  خصوصی  بخش  مشارکت   از 
گفت: به علت ناکافی بودن بودجه تبلیغاتی 20 

میلیارد تومانی، از ظرفیت های بخش خصوصی 
تبلیغ کشورمان را در چین آغاز کردیم.

رئیس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری افزود: در سال 97، شاهد ورود 7 
میلیون و 800 هزار گردشگر خارجی به کشور 
بودیم که رشد بیش از 50 درصدی نسبت به 

سال 96 دارد.
 او در ادامه گفت: در این سال ها برای جذب 
گردشگر در کشورهای منطقه  تبلیغ کردیم. 
تراز تبادل گردشگر ما با ترکیه منفی بود، اما 

این اختلاف بسیار کاهش یافته است.
 وی با بیان اینکه طبق گزارش بانک مرکزی، 
تولید  در  درصدی  سه  سهم  گردشگری 
حال  در  افزود:  است،  داشته  ملی  ناخالص 

حاضر بالغ بر 180 هزار میلیارد ریال در این 
حوزه طرح در حال اجرا داریم.

بر  بنا  کرد:  اضافه  رئیس جمهوری  معاون 
آمار وزارت کار 203هزار شغل ایجاد کردیم. 
متناسب با بودجه نسبت به سایر وزارتخانه ها 
در  بوم گردی ها  داشته ایم.  خوبی  پیشرفت 
ابتدای دولت حدود 400واحد بود و اکنون 
بیش از 1400 واحد است. تعداد واگذاری ها 
در دوسال گذشته به اندازه کل سنوات پیش 

از آن بوده است.
مونسان تاکید کرد: در حوزه صنایع دستی نیز 
رشد خوبی داشته ایم. برندینگ صنایع دستی 
را در راس برنامه ها قرار دادیم و رقم 2 میلیارد 

دلار صادرات را هدف گذاری کردیم.

بودجه 150 میلیارد تومانی میراث فرهنگی و 2 هزار پروژه در حال مرمت

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام و رئیس 
با  عدالت  و  شفافیت  دیده بان  هیات مدیره 
ارسال جداگانه نامه ای به روسا و اعضای دولت، 
مجلس، قوه قضائیه، مجمع تشخیص مصلحت 
نظام و اعضای شورای نگهبان، ضمن هشدار 
افزایش چشمگیر حاشیه نشینی در شهرها در 
آینده ای نزدیک، سه راهکار مهم نجات بخش 

مسکن از وضعیت کنونی را تشریح کرد.

ایسنا،   از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
احمد توکلی در این نامه خطاب به مسئولان 
مختلف اداره کشور نوشته است: ما جماعت 
مسئول، در رده های مختلف، اگر ناشنوا هم 
شکستن  صدای  شنیدن  از  باشیم،  شده 
استخوان های مستاجران مستمند تنها در زیر 
فشار طاقت فرسا و رهای اجاره مسکن، گریزی 

نداریم. حتی اگر خودمان را به کری هم زده 
باشیم؛ باید تاکنون صدای »هل من ناصر« 
آنها را شنیده باشیم، اما اینک نه قدم از قدم 

برمی داریم و نه قلم از قلم.
وی گفته است: در پی تلاطم صعودی قیمت 
بازارها  اکثر  در  بی سابقه ای  هرج ومرج  ارز، 
و  بازار خرید  در  این هرج ومرج  پدیدار شد. 
رسیده  دهشتناکی  شکل  به  مسکن  اجاره 
است. هجوم سرمایه سوداگر به این بازار، با 
جهاندن بی سابقه قیمت ها و بی حساب وکتاب 
بودن بازارها، موجران را به افزایش اجاره بها 
بی انصافی  و  غیرمتناسب  افزایش  کشاند. 
برخی موجران، وضعیت غیرقابل تحملی را 
برای گرفتارترین اقشار اجتماع رقم زده است، 
را ضروری  فوری  که چاره اندیشی  وضعیتی 

ساخته است.
توکلی تاکید کرده است: تابستان فصل تمدید 
بسیاری از قراردادهای اجاره است. چه بسیار 
تامین  به  قادر  که  اجاره نشین  خانواده های 
شرایط شگفت آور موجران نبوده و نخواهند 
بود. مشاهدات بسیار دردناک و هشداردهنده 
اندیشیده  تدابیری  سرعت  به  اگر  و  است 
نشود به زودی چند میلیون حاشیه نشین به 
اطراف  در  موجود  حاشیه نشین  11میلیون 

شهرها افزوده خواهد شد.
رئیس هیات مدیره دیده بان شفافیت و عدالت 
خاطرنشان کرده است: در سال 1379 اگر هر 
خانوار یک سوم درآمد ماهانه خود را پس انداز 
می کرد، طول دوره انتظار برای خانه دار شدن، 
12 سال بود. دوره انتظار با روندی افزایشی 
در سال 94 به 31 سال رسید، این شاخص 
متوسط و اگر تنها دهک های پایین منظور 
گروه  این  قاطعیت می توان گفت  با  باشند، 
عظیم بدون حمایت های اجتماعی و مداخله 
دولت، هرگز خانه دار نمی شوند. این مصیبت 
را  تقاضا  از  داد که بخش مهمی  زمانی رخ 
دولت قبل با مسکن مهر پاسخ داده بود و هنوز 
زلزله 8 ریشتری سال 97 در بازار ارز رخ نداده 
بود. الان 2 تا 3 برابر شدن یکباره اجاره ها رایج 
شده است. در این وضعیت افزایش اختلاس، 
سرقت، رشوه، تقلب و انواع جرائم مالی دیگر 

نباید تعجبی برانگیزد.
اینکه این وضعیت پیش  با یادآوری  توکلی 
افزود:  است،  بوده  کشور  در  ارزی  بحران  از 
پدیده های مشئوم دیگری، از جمله کاهش 
فاحش اعتماد عمومی نسبت به مسئولان و 
احساس عدم حضور و نظارت دولت در عرصه 
چاره جویی مشکلات مردم، باعث شده است 

که هرج ومرجی صعودی در قیمت ها که در 
دوره های پیشین سقوط ارزش پول ملی دیده 
نشده بود، پیدا و سرپناه داشتن به مصیبت 

عظیم و غیرقابل تحمل بدل شود.
این عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
ادامه مکاتبه خود با روسای قوا، شورای نگهبان 
راهکارهای  به  و مجمع تشخیص مصلحت، 
و  قیمت  معضل  از  برون رفت  برای  سه گانه 
اول  وهله  در  و  پرداخته  مسکن  اجاره بهای 
پیشنهاد کرده از اهرم مالیات بر عایدی سرمایه 
در بخش زمین و مسکن استفاده شود. در ادامه 
این نامه آمده است: مالیات بر عایدی سرمایه در 
بخش زمین و مسکن مالیات بر سود حاصل از 
افزایش ارزش دارایی بدون ایجاد ارزش افزوده و 
فعالیت تولیدی است. در شرایط فعلی، مالیات 
سود حاصل از این سوداگری دو در هزار قیمت 
نرخ  اگر  یعنی صفر درصد!  منطقه ای است؛ 
مالیات از 25 درصد بخش صنعت بالاتر باشد، 
)مثلا مانند کشورهای او ای سی دی 32 درصد( 
جهت حرکت سرمایه معکوس شده و سرمایه 
راکد اختصاص یافته به سوداگری مسکن، به 
سرمایه مولد صنعتی تبدیل می شود که قیمت 
تمام شده بخش صنعت را کاهش و تولید را 

افزایش می دهد.

نامه توکلی به سران قوا درباره اجاره نشین ها؛

شکستن استخوان های مستاجران زیر فشار اجاره مسکن
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اقتصادی  رکود  های  نشانه  بروز  وجود  با 
داخلی  ناخالص  تولید  نرخ  کاهش  نظیر 
اوراق  نرخ سود  افزایش  آمریکا همچنین 
قرضه 2 ساله نسبت به 10 ساله، رئیس 
جمهور آمریکا و مشاوران ارشد اقتصادی 
وی همچنان اعتقاد دارند رکود اقتصادی 
همچنین  ترامپ  بود.  نخواهد  کار  در 
افزود:»من رکودی نمی بینم، ما داریم عالی 
کار می نماییم، مصرف کنندگان ما حسابی 
پولدارند، دنیا در رکود اقتصادی بسر می 
برد ما قرار نیست رکودی را تجربه نماییم. 
رقبای ما شامل، آلمان و اتحادیه اروپا مانند 

ما موفق نیستند.«
جنگ  دارد  اعتقاد  همچنین  ترامپ 
منفعت  ایجاد  سبب  چین  با  اقتصادی 
گوید  می  او  است.  گردیده  آمریکا  برای 
می  عمل  ضعیف  خیلی  دارند  ها  چینی 
نمایند و اعتقاد دارد به خاطر کارهایی که 
من انجام داده ام آن ها در حال از دست 
هستند.  شغلی  فرصت  ها  میلیون  دادن 
بر  که  اقتصادی  های  تعرفه  از  ها  چینی 
واردات کالاهای آن ها قرار دادیم متضرر 
آنالیزور  که  است  در حالی  این  اند.  شده 
های اقتصادی در سراسر دنیا با بسیاری از 
ادعاهای ترامپ مخالف هستند. بدبینی در 
میان جمهوری خواهان نسبت به ترامپ و 
سیاست های اقتصادی وی در حال افزایش 

بوده و نرخ محبوبیت وی در حال کاهش 
می باشد بسیاری بر این عقیده اند که رشد 
منفی اقتصادی آمریکا سبب شکست وی 
جمهوری  ریاست  انتخابات  دوم  دور  در 

آمریکا خواهد گشت.
در  خود  هواداران  میان  در  اما  ترامپ 
گف:»راه  جاری  هفته  در  نیوهمپشایر 
دیگری جز رای دادن به من وجود ندارد« 
با این حال بسیاری از آمریکایی ها اتفاق 
ندارند.  وی  بنفس  اعتماد  این  روی  نظر 
جنگ اقتصادی آمریکا با چین که دامن 
گیر بخش کشاورزی گشته تاثیرات بسیار 
دولت  و  گذاشته  بخش  این  در  را  منفی 
به کشاورزان در  یارانه  با پرداخت  آمریکا 
نمودن  رفع  حال  در  سویا  تولید  بخش 
مشکل است سیاستی که دیر یا زود قابل 
وارد  بزرگترین  چین  بود.  نخواهد  ادامه 
کننده سویا آمریکا بود که تقریبا تمام آن 
را به مصرف بخش تولید خوراک دام خود 
می رساند. چین در سال گذشته پس از 
آنکه ترامپ بر واردات کالاهای آن ها تعرفه 
واردات  بر  متقابل  اقدامی  در  نمود  وضع 
سویای آمریکایی تعرفه وضع نمود و برای 

تامین نیاز خود به سمت برزیل رفت.
ترامپ که مدعی است چین با پایین آوردن 
ارزش یوآن در حدود تقریبا 12 درصد در 
حال دست و پنجه نرم کردن با این مشکل 

در  تحقیقات  از  برخی  نتیجه  اما  است 
دانشگاه هاروارد، دانشگاه شیکاگو، سازمان 
بین المللی سرمایه و بانک ذخیره فدرال در 
بوستون نشان می دهد که واردکنندگان 
خسارت  درصد   95 حدود  در  آمریکایی 
می  متحمل  را  ها  تعرفه  تغییر  از  ناشی 
گردند و چینی ها تنها 5 درصد خسارت 
بانک  همچنین  اند.  گشته  متحمل  را 
ذخیره فدرال در نیویورک و دانشگاههای 
پرینستون و کلمبیا دریافته اند که شرکت 
به  تنها  آمریکایی  کنندگان  و مصرف  ها 
نظیر  وارداتی  کالاهای  بر  تعرفه   خاطر 

ماه  در  دلار  میلیارد   35 چین  از  فلزات 
پرداخت اضافه مالیات داشته اند.

در همین رابطه آقای گری ورتیش رییس 
اتحادیه کشاورزان مینیسوتا به خبرگزاری 
سی ان ان گفت:»لغات و توییت ها هزینه 

های کشاورزان را نمی پردازد.«
 مطلبی که غیر قابل انکار است شکست 
ترامپ در دور دوم انتخابات خواهد بود که 
از مهم ترین عواقب ناشی از رشد منفی 
می  چین  با  اقتصادی  و جنگ  اقتصادی 

تواند به شمار رود.
The Guardian ترجمه وحید نجاتی از

آیا »ترامپ« برای بار دوم رئيس جمهور خواهد شد؟

مجید سعیدی- علي پروین بزرگ فوتبال 
تاریخ  با  که  تاریخي  مرد  یک  ماست. 
پرسپولیس و تاریخ ایران گره خورده است. 
نمي شود تاریخ را ورق زد و نامي از پروین 
نبرد! درباره این تاریخ گفتني ها زیاد است. 
چه دوران فتوحات و چه دوران سکوت و 
خانه نشیني! قبل از دوره خانه نشیني یکه 
تاز بود، ترک سواري که کسي به گردش 
نمي رسید. می تاخت و مي رفت ، حتي 

تا ثریا...
گفتن  براي  حرف  زد،  مي  حرف  چون 
داشت. ریگ تو کفش نداشت. مشتي بود 

و گردن کلفت... اما لعنت به زمونه که شیر 
را  را بي یال و کوپال مي کند و سلطان 
گذشته  حسرت  و  سکوت  کار!  محافظه 
نه  اصل؛  از  اما  اندازد  مي  اسب  را  آدم 
به حرف زدن!  برگشت.  اصلش  به  پروین 
به حرف حق ردن! به دفاع از پرسپولیس! 
به دفاع از خاک خورده ها! به خط و نشان 
معاونش!  و  ورزش  رئیس  براي  کشیدن 
سلطان گفته حق ندارید از تو قوطي براي 
و  قاطعانه  بیاوري؛  در  مدیر  پرسپولیس 
البته مردانه حرف زد. حرفي که منم توش 
نبود. حرف حق بود. طوري که انگار »ممه 

را لولو خورده!« باورش سخته و شاید هم 
یک بازي جدید! چون پروین سلطان بازي 
آمدن  حرف  به  برد.  سر  یک  بازي  است. 

رئیس  مسئله  از  تر  عحیب  حتي  پروین 
سابق قوه قضاییه است! ما که نمي دانیم 

باورکنیم یا نه؟

نماینده  زرآبادی  حمیده  سیده 
شورای  مجلس  در  قزوین  مردم 
جلسه ضمن  این  در  نیز  اسلامی 
تشکر از وزیر تعاون به منظور اعتماد 
این  در  شفاف سازی  و  جوانان  به 
وزارتخانه افزود: این وزارتخانه باید 
در گام بعدی بکارگیری زنان جوان 
در پست های حساس را در دستور 

کار خود قرار دهد.
مجلس  در  قزوین  مردم  نماینده 
شورای اسلامی با انتقاد از بی توجهی 
این وزارتخانه نسبت به اجرای قانون 

اشتغال معلولان تصریح کرد: روند 
سنتی  معلولان  برای  کاریابی 
آن  پی  در  که  است  ناکارآمد  و 
قشر  این  از  محدودی  تعداد  تنها 
توانسته اند شغل مورد نظر خود را 
پیدا کنند، بنابراین این روش نیاز 
به بازنگری دارد تا کاستی های آن 

رفع شود.
سخنگوی فراکسیون زنان مجلس 
اینکه  بر  تاکید  با  اسلامی  شورای 
تعاونی های  از  باید  تعاون  وزارت 
فعالیت  روند  کند،  کشور حمایت 

کنونی آنها را عامل نارضایتی مردم 
دانست.

باید  تعاون  وزارت  یادآور شد:  وی 
اعتبارات لازم جهت همسان سازی 
حقوق بازنشستگان را تامین کند، 
همچنین برای قراردادهای کارگری 

سفید امضا تدبیری بیاندیشد.
زرآبادی از شریعتمداری خواست تا 
در جهت رفع مشکل تضامین زنان 
سرپرست خانوار برای بهره مندی از 
تسهیلات بانکی اقدام جدی انجام 

دهد.

پروین دیر به حرف آمد!؟

سیده حمیده زرآبادی:

وزارت کار بکارگیری زنان جوان در پست های حساس را در دستور کار خود قرار دهد

نیش  دنیای  هوادار

تلنگر روز
رئیس شبکه بهداشت و درمان 

شهرستان فردیس: 
تعداد آمبولانس های 
فردیس افزایش یابد

بررسی  نشست  در  دوشنبه  روز  ترابی  محمدرضا  دکتر 
مشکلات بهداشتی و درمانی شهرستان فردیس افزود:  این 
شهرستان هفت دستگاه  آمبولانس  دارد که جوابگوی 

جمعیت 600 هزار نفری فردیس نیست.
وی در ادامه افزود:  روزانه هر کدام از آمبولانس های این 

شهرستان 10 ماموریت در  2 نوبت  انجام می دهند.
ترابی  گفت: با مساعدت شورا و شهرداری فردیس و خیرین 
مرکز مشاوره بیماری های رفتاری در این شهرستان راه 

اندازی می شود.
رئیس  شبکه بهداشت و درمان شهرستان فردیس افزود: 
11 مرکز خدمات جامع سلامت و 42 پایگاه سلامت در این 

شهرستان خدمات ارائه می دهند.
10 علت مرگ در شهرستان فردیس شناسایی شده که 
بیشترین مرگ و میر مربوط به بیماری های قلبی و عروقی 

می باشد.

رئیس هیئت اسکیت استان البرز:
اسکیت البرز به یک مدعی در سطح 

ملی مبدل شده است
محمود فرهنگ رنجبر کسب عناوین اول وسوم لیگ برتر 
کشور توسط نمایندگان البرز را تاییدی دوباره بر ظرفیت های 
بالای این ورزش در استان دانست و گفت: اسکیت البرز به 

یک مدعی در سطح ملی مبدل شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمود فرهنگ رنجبر اظهار کرد: 
یازدهمین دوره لیگ اسکیت سرعت دختران کشوربا حضور 
10 تیم از سراسر کشور برگزار و با معرفی تیم های برتر به 

کار خود پایان داد.
وی افزود: در مجموع مراحل برگزار شده در این دوره از 
رقابتها، تیم CTP سروش اسکیت هیات البرز توانست جام 
طلا را از آن خود کند ، تیم CTP هیأت اسکیت مازندران به 
مقام دومی دست یافت و تیم اسکیت پیمانه کار تهران مقام 

سومی را تصاحب کرد .
رنجبر ادامه داد: در بخش پسران نیز که با حضور 15 تیم 
برگزار شد لوئجینیو تهران توانست جام طلا را از آن خود کند 
، تیم وارپ کرمانشاه به مقام دومی دست یافت و تیم سروش 

اسکیت CTP الف هیات البرز مقام سومی را تصاحب کرد.
او با قدردانی از کادرفنی و اسکیت بازان حاضر در این دو 
تیم گفت: ظرفیت و پتانسیل اسکیت البرز به خوبی در لیگ 
کشور به نمایش درآمد و سبب شد روند صعودی این ورزش 

و کسب عناوین برتر کشور تداوم داشته باشد.

»رضا سلگی« در سمت ریاست 
شورای شهر گرمدره ابقا شد

انتخابات ریاست شورای شهر گرمدره برگزار و با رای اعضای 
شورا، رضا سلگی رئیس شورای شهر گرمدره در مسؤولیت 

خود ابقا شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، در سومین سال فعالین شوراهای 
شهر و روستا، انتخابات ریاست شورای شهر گرمدره طی 
نشست علنی شورای شهر و با حضور شریف کاظمی معاون 

فرماندار کرج برگزار شد.
طی این نشست رضا سلگی رئیس شورای اسلامی شهر بار 
دیگر با رای اعتماد اعضای شورا در مسؤولیت خود ابقا شد و 

سعیدیان هم به عنوان نائب رئیس شورا انتخاب شد.
بر این اساس نتیجه انتخابات برگزار شده فعالیت هیئت رئیسه 
منتخب تا ابتدای شهریور ماه 99اعتبار قانونی خواهد داشت.

چه خبر از البرز؟
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سیاست های  و  توسعه  مرکز  معاون 
از  شهرسازی  و  راه  وزارت  راهبردی 
تدوین سند راهبردی احیاء مهندسی 
تحقق  رویکرد  با   )VE( ارزش  
در  مقاومتی  اقتصاد  سیاست های 
و  شهرسازی  و  راه  وزارت  مجموعه ی 
ابلاغ رسمی آن به تمامی معاونت ها، 
سازمان ها و شرکت های تابعه با دستور 
مهندس اسلامی وزیر راه و شهرسازی 

خبر داد.
»محمد صفری« در گفتگو با خبرنگار 
»دنیای هوادار«، اظهار کرد:»این سند 
که به جهت ترسیم دورنما و تشریح 
به  توسعه ی  جهت  کلی  فعالیت های 
کارگیری مهندسی ارزش در شرکت ها 
و سازمان ها و ادارات کل تابعه مجموعه 
از  استفاده  با  شهرسازی  و  راه  وزارت 
بسترها و زیرساخت های فراهم شده، 
تا  دارد  تلاش  است؛  گردیده  تدوین 
مجموعه ای هماهنگ، همراه و گسترده 
دراین  ارزش  مهندسی  زمینه  در  را 
وزارتخانه احیاء نماید. لذا به دنبال آن 
است تا فعالیتی گسترده، واقع بینانه و 
موثر در بهره گیری از مهندسی ارزش 
به صورتی گام به گام و قابل اتکاء شکل 
دهد و برای افزایش اثربخشی و حفظ 
پویایی آن، ساز و کار اصلی را مبتنی بر 
انجام همه فعالیت های مهندسی ارزش 
صورتی  به  سازمان ها  و  شرکت ها  در 
مستقل و نه در ساختاری بوروکراتیک و 
طولی قرار دهد. از سوی دیگر این سند 

به جهت تعیین سیاست های مهندسی 
نیز  و  شهرسازی  و  راه  وزارت  ارزش 
تعیین و تامین عوامل حمایتی آن در 
مرکز توسعه و سیاست های راهبردی 

تدوین گردید.«
صفری در ادامه گفت:»مهندسی ارزش 
راهی است به سوی ایجاد تعادل بین 
محصول  یک  کارکردهای  و  هزینه ها 
حفظ  با  ارزش  مهندسی  پروژه.  یا 
کارکردها، روشهایی را در اختیار قرار 
می دهد تا هزینه های اضافی را حذف 
اما  هزینه تر  کم  روش های  و  گردیده 
با کیفیت و کارکردی بالاتر جایگزین 
عبارت  به  شود.  قبلی  روش های 
است  روشی  ارزش  مهندسی  دیگر، 
سازمان یافته و خلاقانه که با تجزیه و 
پروژه و  تحلیل کارکردهای محصول، 
خدمات؛ به هدف موردنظر که عبارت 
که  موردنظر  کارکرد  »تحقق  از  است 
مصالحه  بدون  و  هزینه  کمترین  با 
اطمینان،  قابلیت  کارآیی،  درخصوص 
قابلیت تعمیرات و نگهداری و کیفیت 

نائل می شود.«
صفری با بیان اینکه این روش نزدیک به 
یک سده است که در دنیا مورد استفاده 
قرارگرفته و با وجود گذشت مدت زمان 
عنوان  به  اکنون  آن،  آغاز  از  طولانی 
یکی از 10 روش برتر در فعالیت های 
متحده  ایالات  در  مهندسی  و  فنی 
گفت:»در  می شود،  یاد  آن  از  آمریکا 
در  سال   8 طی  در  فقط  رابطه  این 
راه و شهرسازی آمریکا 2700  بخش 
شده  انجام  ارزش  مهندسی  مطالعه 
است که نسبت صرفه جویی )با حفظ یا 
افزایش کیفیت و کارکرد( به هزینه این 
مطالعات به طور میانگین 113 دلار به 
ازاء هر دلار هزینه بوده است. مقبولیت 
و اهمیت بهره گیری از این روش در 
کشورهایی  در  که  است  بوده  حدی 

همچون عربستان با درآمدهای هنگفت 
نفتی از 25 سال پیش موضوع مهندسی 
ارزش مورد توجه قرار گرفته و از این رو، 
میلیاردها دلار صرفه جویی موثر حاصل 

گشته است.«
وی گفت:»مهندسی ارزش از سال های 
پایانی دهه 70 هجری شمسی در کشور 
این  تهیه دستورالعمل های لازم در  و 
زمینه، برنامه های سوم و بویژه برنامه 
و  اجتماعی  اقتصادی،  توسعه  چهارم 
فرهنگی جمهوری اسلامی ایران )دربند 
و  نظام  استقرار  لزوم  بر  ماده 31(  ج 
رویکرد مهندسی ارزش در فرآیند پروژه 
های مختلف به ویژه عمرانی در کشور 
تصریح کرد. انعکاس این تاکید و تصریح 
در بند )ص( تبصره 20 قانون بودجه 
سال 86 در قالب موظف شدن دولت 
به انجام مهندسی ارزش برای پروژه های 
تملک دارایی و سرمایه ای بیش از یکصد 
افق  می شود.  مشاهده  ریال  میلیارد 
ویژه و صرفه جویی های مصوب  اثرات 
همین  در  کشور  در  ارزش  مهندسی 
مدت کوتاه، به گونه ای است که اثرات 
بی بدیل مهندسی ارزش در پروژه ها، 
خود را عیان ساخته و اجرای گسترده 
بهره گیری  برای  موثر  برنامه ریزی  و 
و  طرح ها  ارتقاء  برای  آن، خصوصاً  از 
کاهش هزینه های آنها مورد نظر اغلب 
کارشناسان و مدیرانی که با آن مواجه 

بوده اند، قرار گرفته است.«
سیاست های  و  توسعه  مرکز  معاون 
راهبردی وزارت راه و شهرسازی بیان 
کرد:»با ابلاغ سیاست اقتصاد مقاومتی 
از سوی مقام معظم  ایران  اقتصاد  در 
رهبری)مدظله(، براساس بند یکم اصل 
110 قانون اساسی که پس از بررسی 
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  در 
سه گانه؛  قوای  روسای  به  آن  ابلاغ  و 
کاهش وابستگی به درآمدهای حاصل 

از فروش نفت و گاز، افزایش تولید و 
اشتغال از جمله موارد مطرح شده در 
سیاست های24 گانه اقتصاد مقاومتی 
سیاست  این  راستای  در  گرفت.  قرار 
 Value( ارزش  مهندسی  ابلاغی، 
فرآیند  بهبود  در   )Engineering
مدیریت پروژه می تواند در بلند مدت، 
عنوان  به  تحریم ها  دوره  در  تنها  نه 
کارآمد  ابزار  و  راه  چراغ  موثر،  راهی 
سیاست های اقتصاد کشور باشد؛ بلکه 
تأمین  را  کشور  استقلال  می تواند 

نماید.«
وی با اشاره به اینکه ایران از استعداها 
و ذخائر معنوی و مادی، منابع نفتی و 
گازی متنوع و همچنین زیرساخت های 
کارآمد  انسانی  نیروی  نیز  و  گسترده 
الگوی  از  گفت:»اگر  است،  برخوردار 
اقتصاد بومی و علمی - با بهره گیری 
 )VE( از تکنیک های مهندسی ارزش
و مدیریت هزینه و اقتصاد مقاومتی- 
بهره جوید، آنگاه می تواند بر مشکلات 
اقتصادی پیش رو که حاصل تحریم های 
سنگین ناشی از عهدشکنی های آمریکا 
و متحدانش در اتحادیه اروپا می باشد، 
اقتصاد  چراکه  آید.  فائق  براحتی 
با  که  است  آن  دنبال  به  مقاومتی 
سوی  از  تحریم ها  و  فشارها  وجود 
دشمن، بتواند با اتکا بر توان و تخصص 
و  مدیران  علمی،  مراکز  و  دانشگاهها 
مسئولان و با یاری مردم، به سلامت و 
با کمترین هزینه و مشکل، مسائل مالی 
و اقتصادی کشور را حل نماید. وقتی 
برنامه ریزی درست شود و هزینه های 
و  مناسب  طور  به  کشور  عمرانی 
همچنین  و  گردد  مدیریت  درست 
 )VE( نکات و الزامات مهندسی ارزش
رعایت شود، در واقع اقتصاد مقاومتی 
زیرساختی،  پروژه های  و  طرح ها  در 
عمرانی و توسعه ای محقق شده است 

که می تواند به رشد، پیشرفت و توسعه 
زیادی  کمک  کشور  زیرساخت های 
نماید. بنابراین فرآیند مهندسی ارزش 
)VE( به عنوان یکی از کارآمدترین و 
مهمترین روش های بالابردن ارزش و 
حفظ کارکردهای نهایی پروژه مطرح 
بکارگیری آن در مدیریت  می باشد و 
روند  پیچیدگی  به  توجه  با   - پروژه 
اجرای پروژه – می تواند به ابزار بی بدیلی 
جهت شناسایی و حذف مولفه هایی که 
موجب تحمیل هزینه های غیرضروری 
بدون  باشد  شود  می  زمان  اتلاف  و 
اساسی  کارکردهای  به  آسیبی  اینکه 
در  هزینه  مدیریت  شود.  وارد  پروژه 
پروژه های زیرساختی و عمرانی باعث 
و  مدنظر  اهداف  به  پروژه  رسیدن 
برنامه ریزی  و  شده  مطلوب  بهره وری 
می کند.  ساده  و  دقیق  را  پروژه ها  در 
کنترل  با   )VE( ارزش  مهندسی 
کردن و زیر ذره بین قراردادن عوامل 
در  پروژه،  یا  فرایند  یک  بر  تاثیرگذار 
ابتدا مسائل و مشکلات را پیش بینی، 
شناسایی و دسته بندی کرده و به آنها 
هزینه های  جلوی  و  می دهد  پاسخ 
را  غیراقتصادی  و  غیرضروری  اضافی، 
بدون آسیب رسیدن به مقاصد اصلی 

پروژه، می گیرد.«

اینکه،  بر  تاکید  با  صفری  محمد 
عنوان  -به   )VE( ارزش  مهندسی 
یک روش مدیریتی بسیار قدرتمند- با 
مدنظر قراردادن سه بعُد هزینه، کیفیت 
و زمان برای اصلاح و بهبود فرایندها، 
استفاده  مورد  و...  پروژه ها  سامانه ها، 
کرد:»تحلیل  اشاره  می گیرد؛   قرار 
رویکردی   )VE( ارزش  مهندسی  و 
سامان یافته و خلاق است که هدف 
آن تعیین دقیق و کارآمد هزینه های 
که  هزینه هایی  است،  غیرضروری 
جنبه های  از  یک  هیچ  آنها  صرف 
و  مداری  مشتری  کاربردی،  کیفی، 
ظاهری را بهبود نمی دهد. در نتیجه، 
میزان  تعیین  برای  ارزش  مهندسی 
الزامات طرحی  تحقق ارزش حقیقی 
را مورد بررسی قرار می دهد، به دنبال 
تحقق کارکردهای ضروری با حداقل 
هزینه کل است و می تواند نتایج زیر را 

به همراه آورد:
از  پروژه،استفاده  کیفیت  بهبود 
ارائه ی  مسایل،  حل  در  جمعی  خرد 
رفع مسایل  برای  راه حل های خلاقانه 
کاهش  آمده،  پیش  دشواری های  و 
هزینه های  کاهش  پروژه،  انجام  زمان 
هزینه های  کاهش  و  سرمایه گذاری 

دوره ی بهره برداری پروژه ها و ...

»محمد صفری« در گفتگو با »دنیای هوادار« خبر داد؛

احياء مهندسی ارزش )VE( با رویکرد تحقق سياست های 
اقتصاد مقاومتی در مجموعه ی وزارت راه و شهرسازی 

خداوکیلی اگر نهادهای قضایی همین 
فسادشان  مردم  چشم  جلوی  که  ها 
را زده و  بودن چشمان  از فرط واضح 
دلشان  و  چشم  به  خون  دیگر  مردم 
شده از بس که این ظلم آشکار را دیده 
اند و کسی را که در مقابلش بایستند 
برخورد  و  گرفتید  می  بودند  ندیده 
می کردید، اوضاع الان اینطور نبود. از 

جمله مسئولانی که خیلی واضح خون 
مردم را در شیشه کرده بودند، رواسای 
خودرو سازی ها بود که خیلی واضح و 
شفاف پدر ملت را در آورده بودند. حالا 
که جناب رئیسی آمده و همتی کرده و 
این دستگاه قضا دارد همانی می شود 
که ملت در چنین روزگاری انتظارش 
را دارند و خبر می رسد مدیرعامل ایران 
خودرو بازداشت می شود و مدیرعامل 
سایپا هم که از قبل ممنوع الخروج بود 
بازداشت شود؛  و احتمال می رود که 
خدوم  و  محترم  قوه  از  تشکر  از  بعد 
قضائی می خواهیم بدانیم چگونه این 
توانستند  ملت  چشم  جلوی  حضرات 
قیمت خودرو را به سقف معاش ملت 
بکوبند و عملا این کالای مصرفی را در 

زمره یک کالای سرمایه ای در آورند؟ 
چگونه گوش ها کر و چشم ها کور شد 
تا این حضرات این طور واضح بتوانند 
پوست ملت را در بازار خودرو بکنند و 
ظرف کمتر از یک سال یک محصولی 
را که در اغلب تولیداتش اصلا ارز بری 
را  ارز بری  یا حداقلی ترین  نداشت و 
رقابت  به  دلار  و  ارز  قیمت  با  داشت 

ببرند؟
پول طراحی چند  با  چگونه می شود 
برای  عقب  صندوق  یک  فقط  خودرو 
206 طراحی کرد؟ چگونه می شود با 
پول راه اندازی یک کارخانه فقط یک 
خودرو طراحی کرد که آن هم کپی یک 
محصول فولکس از حیث شکل و قیافه 
است و تازه چند سال هم طولش داد 

در حالی که یک طرح رایگان هم در 
دسترس بوده؟ چگونه می شود وقتی 
حقوق کارگر ایرانی به خاطر افت شدید 
ارزش پول ملی حتی از کارگر چینی 
هم پایین تر شده و قیمت سوخت و 
انرژی در ایران از همه جای دنیا ارزان 
بزرگترین  از  مولفه  دو  )این  است  تر 
مولفه های قیمت تمام شده  خودرو در 
جهان است( قیمت خودرو در ایران این 

گونه پر می کشد؟ 
مردم می خواهند حاکمیت این سرنخ 
ها را دنبال کند و به اصل مطلب برسند. 
آن هایی که این جماعت را به ریاست 
رساندند و حمایت کردند و به این ها 
داده  آهنین  حفاظت  است  ها  سال 
اند تا هرچه می کنند هیچ کس هم 

نتواند معترضشان شود کجا هستند؟! 
در کدام پست و سمت اجرایی  و یا 
نظارتی یا امنیتی یا هر کوفت و زهر 
مار دیگری هستند ؟ این یک امتحان 
است  حاکمیت  برای  واقعی  آزمون  و 
که تا به حال قوه قضاییه در آن خوب 
آخرش  تا  دید  باید  اما  رفته  پیش 
چگونه پیش خواهد رفت... باید یک بار 
برای همیشه این سیئه که اول ملت به 
خاک سیاه بنشیند تا صدایشان شنیده 
شود برچیده شود که اگر چنین نشود 
و  ها  نفوذی  و  حرامیان  مطمئنا 
نالایقانی که سمت های مهم اجرایی و 
نظارتی را در کشور اشغال کرده اند باز 
هم ضربه خواهند زد و شاید در نوبت 
دیگر این دیر جنبیدن ها به بهایی غیر 

همیشه  ما  شود.  منتج  جبران  قابل 
گفته ایم و باز هم می گوییم آن چه 
قرار است ملت ایران را از پای در آورد 
ضریب  که  نیروهایی  از  است  عبارت 
نفوذ تحریم ها را در داخل و بر گرده 
مردم افزایش می دهند و قطعا بدون 
نیست  ممکن  تحریم  حرامیان،  این 
و  برسد  ایران  داخل  در  اهدافش  به 
اغماض  بدون  و  سخت  برخورد  لزوم 
با این دست از متخلفین به جز اینکه 
خواسته حداقلی مردم است یک بحث 
امنیت ملی جدی است که شکست و 
پیروزی و شاید حیات و ممات دولت 
وانفسای  این  در  امروز  ایرانی  ملت 
هجمه تروریستی اقتصادی در گروی 

آن است.

نباید اول به خاک سیاه بنشینیم تا صدایمان در باب فسادهای واضح  شنیده شود!

  دکتر علی قوامی 
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

رضا تواضعی
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بحث  انتخابی  در  مرداد(   26( شنبه  نیمه شب 
به  فریده«  فیلم مستند »در جستجوی  برانگیز 
عنوان نماینده ایران برای اسکار 2020 معرفی شد. 
این مستند در رقابت نهایی با فیلم های »متری 
شش و نیم« سعید روستایی و »قصر شیرین« رضا 

میرکریمی برگزیده شد.
امسال خلاف رویه معمول، در انتخابی شتاب زده 
و پشت  زودتر  ماه  منتخب، یک  فیلم  و عجیب 
در های بسته انتخاب و نتیجه آن شبهنگام اعلام 
شد. سازوکار مرسوم این بود که فیلم منتخب اواخر 
شهریور و حتی در دقایق نهایی و اوایل مهر ماه به 
آکادمی معرفی شود. یکی از مهم ترین دلایل این 
اتفاق این بود که فیلم های خوب بتوانند در جشنواره 
فیلم ونیز شرکت کنند. شرکت در این جشنواره 
علاوه بر فراهم کردن بستری برای دستیابی فیلم ها 
به موفقیت های بین المللی بیشتر، سنگ محکی 
می شد برای انتخاب دقیق تر فیلم نهایی بر اساس 

بازخورد جهانی نسبت به آن.
انتخاب شتابزده »در جستجوی فریده«  واکنش 
سایر نمایندگانی که به دور نهایی رسیده بودند را در 
پی داشت. سعید روستایی کارگردان فیلم تحسین 
شده »متری شش و نیم« تاریخ اعلام فیلم های 
نماینده ایران در اسکار 10 سال گذشته را نوشت 

و در اعتراض به رای هیئت داوران گفت:
»یک ماه زودتر، ساعتی بعد از نیمه شب، بدتر از 
کودتا! عجیب نیست واقعا؟ تا اواخر شهریور و اوایل 

مهر زمان بسیار باقیست؟!«
پروسه انتخاب فیلم معمولا به این شکل بود که 
ابتدا ترکیب هیات انتخاب توسط بنیاد فارابی اعلام 
می شد و بعد در یک جلسه کاندیدا ها انتخاب و 

در نهایت در جلسه دیگری، گزینه نهایی انتخاب 
می شد. امسال، اما هیئت انتخاب فیلم جمعی از 

هنرمندان پیشنهادی از طرف خانه سینما بودند.
هیئت داوران امسال از فرشته طائرپور و مرتضی 
رزاق کریمی تهیه کننده، فاطمه معتمدآریا بازیگر، 
ابوالحسن داودی و رسول صدر عاملی کارگردان، 
تورج منصوری فیلمبردار، امیر اثباتی طراح صحنه 
و مهرزاد دانش منتقد تشکیل شد که رائد فرید زاده 
معاون بین الملل بنیاد سینمایی فارابی به عنوان عضو 

حقوقی این جمع را همراهی می کرد.
در ابتدا هیئت داوران از بین 70 فیلم اکران شده، 
10 فیلم که شرایط لازم را داشتند انتخاب کردند. 
فیلم های »مغز های کوچک زنگ زده« ساخته هومن 
سیدی، »بمب، یک عاشقانه« ساخته پیمان معادی، 
باشه آهنگر،  محمدعلی  ساخته  آب«  زیر  »سرو 
»آشغال های دوست داشتنی« ساخته محسن امیر 
یوسفی، »قصر شیرین« ساخته رضا میرکریمی، »در 
جستجوی فریده« ساخته آزاده موسوی و کوروش 
عطایی، »عرق سرد« ساخته سهیل بیرقی، »متری 
شش و نیم« ساخته سعید روستایی، »سرخپوست« 
ساخته نیما جاویدی و »شبی که ماه کامل شد« 
ساخته نرگس آبیار فهرست اولیه هیات انتخاب را 

تشکیل می دادند.
از این بین سه فیلم »متری شش و نیم«، »قصر 
شیرین« و »در جستجوی فریده« به کارگردانی 
شدند  برگزیده  عطائی  کورش  و  موسوی  آزاده 
و برای دومین بار فیلمی غیر داستانی و مستند 
به عنوان نماینده ایران برای اسکار بهترین فیلم 
غیرانگلیسی زبان انتخاب شد. سال 1979 )1357( 
فیلم مستند »باد صبا« ساخته آلبرت لاموریس 

که درباره فرهنگ و جاذبه های دیدنی ایران بود 
به آکادمی علوم و هنر های سینمایی اسکار معرفی 

شده بود.

شانس دادن به یک مستند ضرری ندارد
انتخاب  درباره  منتقد سینما  ارشاد  فکری  مازیار 
مستند »در جستجوی فریده« بعنوان نماینده اسکار 

و حواشی پیرامون آن نکاتی را بیان کرد:
یک. »در جست و جوی فریده« مستند خوبی است. 
زحمت زیادی برای ساختش کشیده شده، موضوعی 
جالب و از همه مهم تر، پرداخت مناسبی دارد. سر 
و شکل فیلم استاندارد است اما در یک سال اخیر 
کمی بیشتر از اندازه واقعی اش مورد ستایش قرار 
گرفته. در یک کلام فیلم خوبی است که اندکی فراتر 
از اندازه ی خوبی اش تعریف و تمجید شده است. 

ایرادی هم ندارد.
دو. طبق گزارش ها، »در جست و جوی فریده« از 
ابتدا هم در میان ده گزینه کمیته انتخاب و معرفی 
اسکار حضور  آکادمی  به  ایران  نماینده سینمای 
داشته. پس نه کاری خلاف آئین نامه و پروتکل 
کمیته انتخاب صورت گرفته و نه انتخابی غیرمنتظره 
بوده. معرفی یک مستند از سوی کشورهای دیگر 
به آکادمی هم امر بی سابقه ای نیست. پس بیایید 

خونسرد باشیم و جنجال نکنیم.
سه. راستش را بخواهید نه این مستند و نه سایر 
گزینه های داستانی سینمای ایران، شانسی برای 
حضور در میان پنج نامزد نهایی اسکار بهترین فیلم 
خارجی ندارند. سطح کیفی سینمای این روزهای ما 
)با توجه به معضلات موجود( مشخص است. حتی 
بعید می دانم هیچ فیلمی از سینمای ایران به جمع 

نهُ نامزد اولیه اسکار فیلم خارجی زبان راه بیابد. در 
چنین وضعیتی، مستندی از ایران معرفی شده که 
فیلم آبرومندی هم هست. چه اشکالی دارد حالا که 
شانسی برای دریافت جایزه اسکار نداریم، یک مستند 
شانس این را داشته باشد که به عنوان نماینده کلیت 
آکادمی شود.  رقابت  وارد  ایران  سینمای مستند 
بازاریابی و معرفی سینمای مستند ایران به محافل 
جهانی همیشه لنگ می زده، دادن این شانس به 

یک فیلم مستند ضرری به جایی نمی زند.

اما روش معرفی شبانه ی فیلم و سکوت  چهار. 
از  چرا  است.  برانگیز  سئوال  آن  از  پیش  خبری 
شفافیت هراس داریم؟ اصلا چرا هر سال یک روش 
متفاوت برای معرفی نماینده سینمای ایران به اسکار 
در پیش می گیریم؟ چه زمان می خواهیم به یک 
رویه ثابت و روشن در این زمینه دست یابیم؟ کاری 
است که سالی یک بار باید انجام شود، پس یک 
شیوه ثابت و البته شفاف می تواند به درد دنیا و 

آخرت همه مان بخورد

در پی انتخاب فیلم »در جستجوی فریده« به عنوان نماینده ایران در اسکار 2020؛

 شانس دادن به یک مستند ضرری ندارد

بحث  روز

آگهي ابلاغ وقت به جهت قرار تحریر ترکه 
شماره کلاسه: 980545  وقت رسیدگی:98/7/9 ساعت 9/30 صبح   

خواهان: فاطمه زندیه
خواسته: تحریر ما ترکه اموال مرحوم کشاورز زندیه اعم از منقول و غیر منقول خواهان دادخواستی تسلیم دادگاه عمومی کرج نموده است که پس از 
ارجاع به شعبه 34 در این شعبه ثبت و در حال رسیدگی می باشد بنا به درخواست خواهان مبنی بر خواسته قرار تحریر ترکه با استناد به مواد 209 
و 210 قانون امور حسبی قرار تحریر ترکه صادر و برای  اجرای قرار تحریر ترکه در وقت تعیین شده و نسبت به نشر آگهی در یکی از روزنامه های 
کثیر الانتشار هزینه خواهان اقدام و از کلیه ورثه یا نمایندگان قانونی آنها، بستانکاران، مدیونین به متوفی و هر کسی حقی نسبت به ترکه متوفی دارد 

برای تحریر ترکه در موئد مقرر حاضر شود در غیر اینصورت دادگاه تصمیم مقتضی اتخاذ نمود.  98/8714/ف
رئیس حوزه 34 شورای حل اختلاف استان البرز

آگهی مزایده اموال غير منقول نوبت اول  
به موجب پرونده کلاسه 980046 صادره از شعبه 2 دادگاه خانواده کرج لها: سیمین مومنی آزاد فرزند مراد با وکالت خانم فرشته 
آسایشگاهی ارشدی علیه : وراث مرحوم میرزاعلی بنامهای کلثوم - مرضیه - زهرا- فاطمه - لیلی- شهرت همگی عسگری 
خوزنکلائی فرزندان علي و حسین عسگری محمد عسگری نیا فرزندان علی و خانم شهناز عسگری خوزنکلائی فرزند میرزاعلی 
محکوم علیهم محکومند به پرداخت 14 عدد سکه، تمام بهار آزادی معادل مبلغ 569/800/000 ریال و مبلغ  4/000/000ریال 
حق الوکاله وکیل و مبلغ 1/137/256تومان بابت هزینه دادرسی و مبلغ 8/000/000  ریال بابت هزینه کارشناسی از ماترک متوفی 
در حق محکوم لها و مبلغ پنج درصد بابت نیم عشر دولتي ، با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده و در مهلت 
مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی ، 40 سهم 
از 240 سهم از از شش دانگ از پلاک ثبتی 278 فرعی از 21 اصلی متعلق به میرزاعلی عسگری از سوی این اجرا توقیف و توسط 
کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در مورخ 1398/06/12از ساعت 12 الی 13 ظهر در 
محل اجرای احکام مجتمع خانواده کرج از طریق مزایده بفروش می رسد ، مزایده از قیمت 621/662/650 ریال شروع می شود و 
به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت 
وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانونی و صدور 
حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم 
علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می تواند ظرف یک هفته، از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده 
اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین 
به شرکت در مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده 

مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد. 
آدرس ملک مورد مزایده : کرج - جاده چالوس - روستای خوزنکلا - منزل مرحوم میرزا علی عسگری 

مشخصات بنا : بنای موصوف در 2 طبقه به انضمام همکف دارای اسکلت آجری با ستونهای فلزی در میانه و سقف طاق ضربی بوده 
و انشعابات آب و برق وصل می باشد. این ساختمان در قطعه زمینی به مساحت 120 متر مربع واقع شده و حسب مندرجات سند 
مالکیت با پلاک ثبتی 278 فرعی از 21 اصلی متعلق به آقای میرزاعلی عسگری در اداره ثبت اسناد به ثبت رسیده است و این قطعه 
زمین دارای حدود اربعه شمالا به راه عمومی شرقا دیواریست  به راه عمومی جنوبا دیواریست به راه عمومی و غربا دیواریست به راه 
عمومی ، ساختمان در طبقه همکف با مساحت تقریبی 30 متر مربع به صورت انباری و در طبقات اول و دوم هر کدام به صورت یک 
واحد مسکونی با مساحت تقریبي 120 متر مربع شامل هال و پذیرایی ، آشپزخانه ، دو اطاق خواب ، سرویس بهداشتی و حمام و تحت 

سکونت ورثه محکوم علیه مي باشد .
ارزش روز: با عنایت به توضیحات اعلام شده و در نظر گرفتن موقعیت مکانی پلاک ، فضا های مشاعی و مشترکات ، انشعابات 
و منصوبات، مساحت اعیانی موجود، اطلاعات اخذ شده از مشاورین املاک محلی در نظر گرفتن جمیع جهات موثر بر ارزیابی ، 
ارزش روز شش دانگ ، عرصه و اعیان این ساختمان به نرخ پایه مزایده در صورت عدم در گرو بودن و عدم هر گونه بدهی به مبلغ 

3/750/000/000ریال )معادل سیصد و هفتاد و پنج میلیون تومان( ارزیابی می گردد. 
 98/8712/ف

دادورز شعبه اول اجرای احکام کرج-آی چالکی

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت اول 
به موجب پرونده کلاسه 980957 صادره از شعبه 4 دادگاه عمومي خانواده کرج لها: خانم زهرا نوروزی فرزند علی با ولایت آقای علی نوروزی با 
وکالت خانم نوش آفرین کرمیان علیه آقای محسن حسینی فرزند علیرضا محکوم علیه محکوم است به پرداخت 214 عدد سکه تمام بهار آزادی 
بابت مهریه در حق محکوم لها ومبلغ 1/775/129ریال به عنوان خسارات دادرسی و 2/000/000 ریال هزینه کارشناسی و4/000/000 ریال حق 
الوکاله وکیل مطابق تعرفه قانونی و مبلغ پنج درصد از هزینه اجرایی با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده ودر مهلت مقرر نسبت 
به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به در خواست محکوم لها به منظور استیفای محکوم به وهزینه اجرایی اموال متعلق به نامبرده شامل یک رشته 
خط سیم کارت همراه اول به شماره 09136699775 مي باشد، از سوی این اجرا توقیف وتوسط کارشناس رسمی دادگستري به شرح زیر توصیف 
و به قیمت 6/100/000 ریال ارزیابی شده ومقرر است در مورخ1398/06/10 از ساعت 8 الي 9 صبح در محل اجرای احکام مجتمع خانواده از طریق 
مزایده بفروش می رسد، مزایده از مبلغ 6/100/000 ریال نظریه کارشناسي شروع مي شود و به هر شخص حقیقي و حقوقي که بالاترین قیمت 
را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکي تضمیني از خریدار اخذ والباقي ظرف یک 
هفته از وي وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانوني وصدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت 
مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط ومزایده تجدید می گردد کلیه هزینه هاي 
نقل وانتقال به عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد .طرفین مي توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام 
مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوي دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین به شرکت 
در مزایده مي توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد 

روز بعد در همان ساعت ومکان برگزار خواهد شد . 
مال مورد مزایده وبهاي آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: 

ارزش حق الامتیاز یک رشته خط تلفن همراه اول )کارکرده( به شماره 09136699775 با توجه به شرایط فعلی بازار مبلغ6/100/000 ریال معادل 
ششصد و ده هزار تومان برآورد می گردد. بدیهی است مبلغ اعلام شده صرفا ارزش حق الامتیاز خط مذکور می باشد و ارتباط به بدهی ها و هزینه 

های احتمالی ندارد.   98/8705/ف
دادورزاجرای احکام شعبه اول اجرای احکام مدنی مجتمع قضایی خانواده دادگستری شهرستان کرج - زهرا انصاری پور
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روزنامه

7 سبک زندگی

دارند  دوست  مادرها  و  پدر  همه 
دروغگو  که  باشند  داشته  فرزندانی 
نباشند، صادق باشند و گاهی از دورغ 
نگران می شوند.  فرزندان شان  گفتن 
توجه داشته باشید که اگر فرزندتان زیر 
چهار سال دارد از دروغ گفتن او نگران 
ندارد.  این کار جنبه اخلاقی   نباشید 
چرا که او  تعمدا دروغ نمی گوید و بنا 
به دلایلی اینگونه صحبت می کند که 
کاملا طبیعی است و جای هیچ گونه 

نگرانی نیست.

دلایلی که بچه های زیر چهار سال 
دروغ می گویند عبارت هستند از:

که  چرا  ها  آن  قوی  تخیلات  اول( 
واقعی  کودکان گاهی حرف های غیر 
دارند،  قوی  بسیار  تخیلات  و  زند  می 
از جمله اینکه شاید مواجه شده باشید 
با این موارد که کودک شما عنوان می 
کند، پرنده آمد و به من گفت من آب 
می خواهم، و یا اینکه من سوار پرنده 
های  نمونه  و  آسمون  به  رفتم  شدم 

دیگر...
باید  کودکان   قوی  تخیلات  کنار  در 
پندار«  »جاندار  ها  آن  که  کرد  اشاره 
هستند و به تمام حیوانات و اشیا جان 
می دهند و حتی با آن ها صحبت می 
کنند؛ که این در نوع خود با توجه به 
دارند  درسی  آموزش  دوران  در  اینکه 
به نام »جاندار پندار« )در کلاس دوم 
دبستان اشاره به این موضوع آغاز می 

گردد( پس جای نگرانی نیست.
آن  واژگان  دایره  اینکه  دلیل  به  دوم( 

ها محدود است، از کلمات غیر واقعی 
استفاده می کنند که این مورد هم به 
مرور با توجه به افزایش سن فرزند حل 

خواهد شد.
 دروغگویی در سنین چهار تا شش سال 
ممکن است با توجه به اینکه تقربیا دایره 
لغات افزایش یافته، علت های  متفاوتی 
داشته باشد. اول اینکه  ممکن است به 
به خواسته های خود  خاطره رسیدن 
باشد والدین باید توجه داشته باشند که 
نیازهای معقول  فرزندان شان را اجابت 
به دروغگویی  کنند که آن ها مجبور 
نشوند؛ که البته  این مورد چند نکته 
به  بعدی  مقالات  در  که  دارد  کلیدی 

مرور موشکافانه توضیح خواهم داد.
مورد دوم اینکه  گاهی بچه ها کاری 
را که دوست دارند انجام دهند و پدر 
و مادر مخالف انجام آن کار هستند، آن 
ها به ناچار مجبور به دروغ گفتن می 
شوند که بتوانند به خواسته خود برسند. 
والدین دقت کنند اگر آن کار  صدمه 

ایی به فرزند نمی زند، ممانعت نکنند.
خرابکاری  از  کردن  پنهان  سوم  مورد 
است؛ گاهی به دلیل اینکه پدر و مادر 
سخت گیر هستند و فرزندان را با هر 
خطایی تنبیه می کنند، آن ها متوسل 

به دروغ می شوند.
گیر،  والدین سخت  عزیز!  مادر  و  پدر 
ماهرترین دروغگویان دنیا را تربیت می 
کنند. پس اگر  فرزندتان  کار خطایی 
انجام داد این اطمینان  قلبی را به آن ها 
بدهید که از جانب شما احساس امنیت 
کند. در غیر این صورت در آینده عواقب  
بدی گریبانگیر خود شما به عنوان پدر و 

مادر خواهد بود.
فرزندانتان  خطاهای  به  نسبت  پس 
کمی نرمتر اعمال قدرت کنید و گاهی 
هم چشم پوشی. مورد بعدی گریز از 
کار  آن  انجام  به  ایی  علاقه  که  کاری 
را  ها  بچه  اینکه  کلام  مخلص  ندارند. 
دوست  که  کارهایی  انجام  به  مجبور 

ندارند حدالمقدور نکنید.
این  در  ها  بچه  از  اینکه  اخر  مورد  و 
به  نشود.  پرسیده  سوال  خیلی  سن 
طور مثال؛ مادری که برایش مشخص 
شده فرزند چهار تا شش ساله اش کار 
محرز  هم  آن  علائم  و  کرده  خطایی 
است مجدد فرزند را سوال پیچ نکند. 
به راحتی بگویید من متوجه  حرکت 
خطای  تو شدم سعی کن دفعه بعدی 
بدون اجازه دست به لوازمی که برای 
شما نیست نزنید. این حرف بهتر از  این 
است که شما کودک را سوال پیچ کنید 
که به خواسته خود که همانا »اعتراف 

گرفتن« است برسید!
با افزایش سن فرزندان و وارد شدن به 
نگران  سن مدرسه، دروغگویی  کمی 
کننده می شود و باید به حل مسئله  
مادر  و  پدر  از جانب  به صورت جدی 

پرداخته شود.
مهم  بحث  به  توجه  با  قبل،  مقاله  در 
تربیت و الگوی پذیری مستقیم فرزندان 
از پدر و مادر می توان به این نکته اشاره 
کرد که پدر و مادر مهم ترین و اصلی 
برای  واسطه  بی  تربیتی  الگوی  ترین 

فرزندان شان هستند.
گفتار  بر  صادقانه  غیر  کلام  که  چرا 
فرزندان تاثیر فراوانی دارد. فرزندان این 
رفتار را از آن ها الگو برداری  می کنند.

والدین عزیز توجه داشته باشید:
»وقتی پدر یا مادر به راحتی و علنی 
توقع  کنند؛  می  دروغگویی  به  شروع 
نباید  فرزندشان   از  صادقانه   گفتار 
داشته باشند.« این یک اصل است و در 

اصول هم استثنایی وجود ندارد.
 و مورد بعدی اینکه دیده شده در این 
سنین متاسفانه والدین درقبال خطای 
به  فرزندشان  از  غیرعمد  یا  عمدی  
برخورد،  دیکتاتوری  و  چکشی  حالت 
انجام  تنبیهی   و  زده  شتاب  قهری؛ 
از  مصونیت  برای  فرزندان   می دهند. 
کتک خوردن توسط والدین متوسل به 

دروغگویی می شوند و احساس امنیت 
بعد از خطایشان، ندارند.

گاهی بچه ها دروغ می گویند که نزد 
پدر و مادرشان عزیز شوند. کار نکرده 
را می گویند که انجام دادند. فقط برای 
اینکه حس خوشایندی و رضایت پدر و 

مادر را برای لحظه ایی بدست آوردند.
و  پدر  از  برخی  شده  دیده  گاهی 
مادرهایی که دارای چند فرزند هستند  
یکی از فرزندان را دائما  تحقیر می کنند.  
انجام  تو عرضه  اینکه  مثال:  به عنوان 
اینگونه   و  و...  نداری  را  کاری  هیچ 
فرزندان برای اثبات بزرگ نمایی خود؛ 
مجبور به دروغ گویی می شوند به قول 
کلام عامیانه گاهی لاف می زنند، که 

مورد تایید والدین خود باشند.

پدر و مادر گرامی!
انگ دروغگویی  فرزندتان  به  گاه  هیچ 
نچسبانید )حتی به شوخی!( برخی از 
والدین توقع بیش از حد از فرزندشان 
به  را  کاری  مثال  عنوان  به  دارند 
که  دارند  توقع  و  کردند  محول   آنها 
فرزندشان  به بهترین نحوه ممکن کار را 

انجام و تحویل دهد که این خود مسبب 
دروغ گویی در فرزند شما می شود.

توجه داشته باشید:
با توجه به  توقع انجام کار از فرزندان 
سن و تجربه آن ها باشد. نه با اولویت و 
حد انتظار شما که مطمئنا خیلی بالاتر 

از استانداردهای فرزندتان است.
مذمت   به  اشاره  فراوانی  احادیث 
دروغگویی دارند؛ از جمله اینکه دروغ 
یا  گویی کلید تمام  گناه ها است؛ و 
دروغگویی جزو گناهان کبیره می باشد. 
مزین  را  خود  کلام  قسمت   این  در 
امام صادق )ص(  از  به حدیث زیبایی 
فرمودند:»جعلت  ایشان  که  کنم  می 
مفتاحه   جعل  و  بیت  فی  الخبائث 
الکذب« یعنی:»تمام پلیدی ها درخانه 
دروغ  آن  کلید  که  داده شده  قرار  ای 

است.«

پدر و مادر عزیز!
همه ما می دانیم دروغ گویی یکی از 
بدترین اخلاق هر انسان می تواند باشد. 
دروغگویی منشا فساد و به جرات  مادر 
به  دروغگو  انسان  است.  گناهان  همه 

از دست می  را   مرور محبوبیت خود 
دهد و تنها خواهد شد. انسان دروغگو 
قابل اعتماد نیست و شایسته دوستی و 

صمیمت نمی باشد.
اگر این اخلاق ناپسند از کودکی رفع 
آینده  در  و  نهادینه  کودک  در  نشود 
خواهد  ایی  عدیده  مشکلات  دچار 
شد وگاها غیر قابل جبران. دروغگویی 
باید  ها  بیماری  از  بسیاری  مانند 
درمان شو و درمان آن مستلزم صبر 
ها،  آن  همدلی  والدین،  شکیبایی   و 
وقت گذاشتن برای فرزندان به صورت 
ارزش  باید   مادر  و  پدر  خصوصی، 
های  درست ،صداقت را برای فرزندان  
تشریح کنند و ذکر کردن  عواقب دروغ 
گویی؛ در خانواده، در جمع دوستان و 
بشود گفت  و شاید  نهایت جامعه  در 
که   باشد  این  بحث  این  طلایی  نکته 
وقتی به فرزندان اجازه بیان احساسات 
داده شود طبیعتا ارتباط صمیمانه ایی  
با حفظ سمت پدر یا مادر بودن، بین 
والدین و فرزندان  صورت می پذیرد  
تر  راحت  مسائل  از  بسیاری  حل  که 

خواهد بود.

راهکارهایی برای حل معضل »دروغگویی« در کودکان و نوجوانان 

زیبا  عراکی 
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خبرهایي در راه است...
پازل پرسپولیس بدون سلطان 

درست بشو نیست!
بود  ها  سال  پروین  علي 
 )!( کارانه  محافظه  سیاست 
آن هم از جنس افراطش را 
پیش گرفته بود؛ اما چند روز 
و  گشود  سخن  به  لب  قبل 
براي وزیر ورزش خط و نشان 

کشید!
موضع  نوع  این  اول  نگاه  در 
گیري تند را مي توان به عدم عیادت سلطاني فر از پروین 
)هنگامي که در بیمارستان بود( ربط داد، اما مصاحبه هم 
بر  حاکم  مدیریت  علیه  بر  خوردبین  خان  محمود  زمان 
پرسپولیس )که او هم هیچ گاه سابقه نداشته مصاحبه تند 
و موضع گیرانه داشته باشد( بیانگر این است که خبرهایي 
سلطان  اینکه  اما  بماند!  فعلا  خبري؟  چه  است...  راه  در 
اهرم  با  را  قاعده  بخواهد  است(  بازي  قواعد  کاپیتان  )که 

پیشکسوتان برهم بزند سخت در اشتباه است.
پروین خودش خوب مي داند هرکس مدیرعامل پرسپولیس 
شود! بدون حمایت او قادر نخواهد بود، قدم از قدم بردارد. 
ایران  فوتبال  شیخ  و  پرسپولیس  لاینفک  عنصر  پروین 
است که حتي در منزل هم بنشیند، نامش و سایه اش بر 
پرسپولیس سنگیني مي کند! پس دلیلي ندارد براي چیدن 
پازل پرسپولیس نام افرادي را به میان بکشد که روزگاري آن 

ها را »دوزاری« خطاب مي کرد!
از علي پروین و همه کساني که از پرسپولیس داعیه مطالبه 
گري دارند مي پرسم: کجاي دنیا را سراغ دارید بازیکني که 
بازنشسته مي شود از باشگاه متبوعه ادعاي حق داشته باشد؟ 
دیوید بکهام یا زیدان؟ اریک کانتونا یا گواردیولا؟ ژاوي یا 
فیلیپ لام؟ اولیور کان یا کاسیاس؟ و ده ها و صدها بازیکن 

تراز اول در سطح فوتبال مطرح دنیا...!
غیر  البته  و  مانده  وا  عده  یک  سنگ  پروین  چرا  حالا 
موجه را به سینه مي زند؟ یاد حرف هاي رضا وطنخواه 
پیشکسوت فوتبال ایران و پرسپولیس  مي افتم. دستیار 
مربي فقید )دهداري( در اولین نشست پیشکسوتان که 
و  شد  برگزار  هدایتي  ساختمان حسین  در  و  توانیر  در 
همه بزرگان و مدیران قبلي پرسپولیس حضور داشتند با 
صداي رسا)!( ضمن انتقاد از محل برگزاري )که متعلق به 
یک غیر فوتبالي بود( و خارج از محل باشگاه پرسپولیس 
برگزار مي شد، خطاب به مدیران پرسپولیس از جمله امیر 
عابدیني، عباس انصاري فرد و به خصوص علي پروین اعلام 
کرد:»شما که جمعا قریب سه دهه مدیرعامل پرسپولیس 
و همه کاره این تیم بودید؟ چرا در همه ي آن سال ها 
)تعارف جاي خود دارد( حتي یک تماس با ما نگرفتید! 
حالا که رانده شده اید و دست تان به جایي بند نیست به 

سراغ ما آمده اید؟«
اینکه علي آقا بخواهد پازل را با عده اي که اکنون )!( داراي 
کمترین جایگاه اجتماعي هستند شکل دهد، نه تنها موفق 
نخواهد شد، بلکه افراد دور و بر او هم فاقد ظرفیت و دانش 

تصمیم سازي می باشند!
سلطان باید بداند وقتي حسین هدایتي با هم نشینی با او 
از کفر ابلیس معروف تر شد و از این شهرت ضمن تبدیل 
شدن به عابر بانک )!( میلیاردها تومان اعتبار بانکي گرفت 
و یا انصاري - صاحب بازار موبایل و مبل- متاثر از حضور 
علي پروین در برنامه پر بیننده 90 و تاکید بر نام ایشان و 
ایران مال، بسیاري موانع موجود بر سر راه اندازي ایران مال 

را مرتفع کرد!
پس ضرورتي ندارد پروین قاعده بازي اي برهم بزند که براي 
او حکم دو سر برد دارد را دارد؛ داش علي! تو خودت مثل وتر 
مثلث قائم الزاویه در این پازل هستي؛ پس فردین باش براي 

ملک مطیعي ها نه براي تقي ظهوري ها...!

قلندر

فاطمه صمدی

می  لیگ  در  مهیا حضور  استقلال  که  حالا 
مقابل  خود  دیدار  اولین  آستانه  در  و  شود 
ماشین سازی تبریز قرار دارد، آنچه مهم است 
اینکه کادرفنی و مسئولان باشگاه فقط به فکر 
هماهنگی بازیکنان برای این دیدار باشند و با 
استراتژی درست و اصولی، کاری کنند تا آبی 
پوشان بدون دغدغه اولین بازی خود را برگزار 
کنند و با برتری در این دیدار، روحیه بالایی 
کسب کنند و امیدوار به روزهای روشن آینده 

باشند.
خبر  یک  هرروز  که  موضوع  این  سوای  اما 
حاشیه ای از تیم استقلال به گوش می رسد 
و حسابی هواداران را نگران کرده، جذب برخی 
بازیکنان هم بحث های بسیاری بین هواداران 
ایجاد کرده و آنها را به تضاد آرا رسانده است. 
به  ابراهیمی  امید  بازگشت  موضوع  مانند 

استقلال که واکنش های منفی هواداران، از 
مثبت آن بیشتر بود تا جایی که باشگاه مجبور 
شد هرگونه مذاکره با ابرهیمی را تکذیب کند.

از سوی دیگر حالا شایعه شده که استقلالی ها 
می خواهند روزبه چشمی را راضی به تمدید 
صفحه  در  بارها  که  بازیکنی  کنند.  قرارداد 
از  خواهد  می  که  کرد  اعلام  خود  شخصی 
استقلال جدا شود و به امید خوشبختی بیشتر 
راهی اروپا شود. اما همین حوالی و در قطر نیز 
نتوانست تیمی برای خود دست و پا کند و حالا 
شایعه بازگشت او گوش فلک را کر کرده است.

است  توانمندی  بازیکن  چشمی  اینکه  در 
شکی نیست ولی حالا که استقلال با تفکرات 
استراماچونی در آستانه رسیدن به هارمونی 
است و مدت هاست که بازیکنان خود را با 
تاکتیک های سرمربی وفق داده اند، بازگشت 

چشمی دیگر چه معنا و مفهومی دارد.
وقتی استقلال هم در پست هافبک دفاعی و 
هم در پست دفاع میانی بازیکنان تاثیرگزاری 
دارد که عملکرد آن ها در تمرینات مثبت بوده، 
بازگشت چشمی بجز اینکه ترافیک بی جهت 
در این پست ها ایجاد کند، چه سود دیگری 
شفاف  استقلال  مسئولان  است  بهتر  دارد؟ 
سازی کنند تا مشخص شود، مذاکره جهت 

بازگشت چشمی که برای جدایی از استقلال 
دور دنیا را چرخید ولی هیچ خواهانی نداشت 
چه معنا و مفهومی دارد. آیا غیر از این است که 
چشمی مدیربرنامه ای دارد که به او قول داده 

هرطور شده شرایط بازگشتش را فراهم کند؟
آیا غیر از این است که این مدیربرنامه بواسطه 
ارتباط خوب با فتحی می خواهد از این ارتباط 
سواستفاده کند و برای اینکه چشمی بدون تیم 

نمایند و همچنان در استقلال بماند، تلاش می 
کند تا این بازیکن را برای فصل آینده نیز آبی 
پوش نگه دارد؟ آقایان لطفا شفاف سازی کنید 

و تا چوب حراج به اعتبار استقلال زده نشود!
بهتر است مسئولان باشگاه قبل از توافق با 
چشمی، شفاف بگویند که حضور این بازیکن 
که همواره اشتباهات ویران کننده ای داشته به 

چه معنا است.

استقلال چه نیازی به روزبه چشمی دارد؟  چوب حراج به اعتبار تیم نزنید!

مجید سعیدی
محمدرضا کاظمی

تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی 
جوانان کشورمان با کسب عناوین 
سوم و دوم جهان به کار خود در 
استونی   2019 جهانی  مسابقات 

پایان دادند.
تیم ملی کشتی آزاد  جوانان علی 
رغم حاشیه هایی که مربیان رقم 
سال  سومی  عنوان  تکرار  با  زدند 
پیشرفت  هرگونه  بدون  گذشته 
 7 حضور  داد.  پایان  خود  کار  به 
مربی در کنار تیم نه تنها کمکی 
به موقعیت این تیم نکرد بلکه باعث 
بروز اختلافات بین خود و جا ماندن 
از کشتی گیران در فرودگاه  یکی 
مسکد شد که در این مختصر به آن 
نمی پردازیم. قصه  فرنگی کاران  به 
شیوه دیگر بود. آنها که که طی دو 
سال گذشته قدرت بلامنازع جهان 
و قهرمان مسابقات شده بودند در 
دوره  دو  جایگاه  و  عنوان  از  دفاع 
دادند.  نشان  ناتوان  خود  گذشته 
فرنگی کاران جوان در این دوره از 
مسابقات به جهت مرغوبیت مدالی 

نیز نسبت به سال های قبل تنزل 
داشتند. آنان سال قبل با کسب 4 
مدال طلا، 3 برنز و فاصله امتیازی 
از  ها  روس  به  نسبت  توجه  قابل 
سکوی نخست دنیا بالا رفتند اما 
استونی  تالین  شهر  در  و  امسال 
حدود  با  که  بودند  ها  روس  این 
40 امتیاز اختلاف جوانان کشتی 

فرنگی ما را پشت سرگذاشتند.
کسب نتایجی از این دست در نوع 
خود قابل پیش بینی بود. در واقع 
با توجه به سیر نزولی روند حرکت 
انتظار می رفت نتایجی از  کشتی 
این دست حاصل شود. از یک سال 
قبل که پروژه بلاتکلیفی کشتی در 
دستور کار قرار گرفت بارها هشدار 
داده بودیم که این شیوه مدیریت 
ورزش و نگاه بی تفاوت نسبت به 
کشتی در مقام مدال آورترین رشته 
پیامدهای ناگواری به همراه خواهد 
داشت اما متاسفانه دستگاه  ورزش 
از این حرف هاست که  گرفتار تر 
متوجه عواقب عملکرد خود باشد. 
شاید دغدغه مسئولان ورزش این 
فرنگی  کشتی  جوانان  که  نباشد 
پس از دو سال قهرمانی مقتدرانه در 
جهان، شرایط لازم را برای تجدید 
این عنوان داشتند یا خیر؟  ضمن 
اینکه 9 ماه بلا تکلیفی کشتی باعث 
شد تا شیرازه امور از هم گسیخته و 
مشکلات ریز و درشت چنان در هم 
تنیده شود که جوانان کشتی فرنگی 

تسلیم  شایستگی  وجود  با  ایران 
اراده روس ها شوند . برنامه ریزی و 
آینده نگری در عرصه کشتی بین 
دو کشور ایران و روسیه به عنوان 
قدرت های کشتی جهان در چنین 
شرایطی مشخص می شود. شانس 
آوردیم امریکایی ها در جهان کشتی 
فرنگی پایگاه قدرتمندی ندارند، در 
آن صورت ممکن بود زیر دست آنها 
نیز قرار می گرفتیم. گرجی ها، ترک 
ها و آذری ها نیز سخت در تلاش 
اند تا خود را به ما برسانند کما اینکه 
تیم ترکیه در استونی پا به پای ما 
پیش آمد و نهایتا با حداقل امتیاز 

بازنده شد.

مشکلات کشتی جدی است
نزدیک به 50 میلیارد بدهی پیشین 
این  کنونی  مسئولان  فدراسیون 
مجموعه را با چالش جدی مواجه 
ساخته است. علیرضا دبیر به تازگی 
وارد این تشکیلات شده و از بدو 
ورود سرگرم  حل و فصل مشکلات 
از پیش برجای مانده شده است. به 
همین دلیل نتایج کشتی از حالا تا 
پس از مسابقات جهانی بزرگسالان 
و امید را نمی توان به پای ایشان 
نوشت. اما به جرات می توان اذعان 
کرد حدود یک سال تاخیر و تعلل 
فدراسیون  انتخابات  برگزاری  در 
آن  مقدرات  سپردن  و  کشتی 
سلایق  با  سرپرستانی  دست  به 

که  کرد  فراهم  شرایطی  مختلف 
پس لرزه های آن به این زودی ها 
فروکش نخواهد کرد. از سوی دیگر 
بلاتکلیفی کادرهای فنی و ابهام در 
باعث  ایشان  های  فعالیت  آینده 
شده تا آنان انگیزه و اشتیاق لازم را 
برای هدایت شش دانگ تیم های 
ملی از خود نشان ندهند. در چنین 
موقعیت خطیری عقل سلیم حکم 
می کرد،مسئولان جدید فدراسیون 
برگزاری  فراوان،  مشغله  باوجود 
جلسات پیاپی روزمره، پذیرایی از 
هیات های استانی، پی گیری امور 
لیگ و موارد مشابه دیگر، اهتمام و 
جدیت خود را مصروف تیم های 
اعزامی به مسابقات جهانی کنند. 

ریز شدن در کلیه امور و پرداختن 
به مسائل جزئی باعث می شود تا 
وقت و انرژی رییس فدراسیون در 
مسیری غیر از ماموریت اصلی او 
صرف شود. از کف رفتن قهرمانی 
جهانی  میدان  در  فرنگی  جوانان 
بدانیم  تا  باشد  تلنگری  تواند  می 
می  توجهی  وبی  تعلل  هرگونه  
تواند خسارات جبران ناپدیری بر 
جای بگذارد. این نکات را به رسم 
دلسوزی و در جهت اعتلای کشتی 
یادآور می شویم تا مسئولان جدید 
که از جنس این ورزش و استخوان 
خرد کرده آن هستند مسیر پیش 
بیشتر طی  تامل  و  با دقت  را  رو 

کنند.

واپسین نگاه به عملکرد جوانان کشتی در میدان جهانی؛

مشکلات کشتی جدی است


